
Protok6l nr XXV/16

przebiegu obrad Rady Miasta Wlocfawek

w dniu 24 paidziernika2016r.

Vll kadencji

Miejsce posiedzenia: sala nr 4 Urzqdu Miasta Wloclawek

Zielony Rynek 11/13



W dniu 24 paidziernika 2016 roku o godzinie 9.00 w sali nr 4 Urzqdu Miasta Wfoclawek przy

ul. Zielony Rynek 11/13 rozpoczqly siQ obrady XXV sesji Rady Miasta Wloclawek Vll kadencji,
kt6rq zwoiai i kt6rej przewodniczyi radny Jaroslaw Chmielewski Przewodniczqcy Rady

Miasta Wtoclawek.

Ad. 1

Sprawy organizacyjne
- otwarcie sesji
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarostaw Chmielewski otworzyl obrady XXV sesji Rady

Miasta Wloclawek, witajqc Prezydenta Miasta Wloctawek Marka Wojtkowskiego, ZastQpcow
Prezydenta Miasta, a tak2e dyrektor6w wydzial6w oraz pozostatych pracownik6w Urzqdu
Miasta. Przewodniczqcy Rady Miasta powitat takie obecnych na sesji przedstawicieli
wloclawskich medi6w, mieszkafic6w miasta oraz radnych Rady Miasta uczestniczacych w
obradach.
- stwierdzenie quorum
Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarostaw
Chmielewski stwierdzif, ii na stan 25 radnych na sali obrad zgromadzonych jest - zgodnie z

listq obecno5ci 22 radnych, a zatem obrady sesyjne w dniu 24 paidziernika br. sq
prawomocne.
Lista obecnoici radnych z XXV sesji Rady Miasta stanowi zatqcznik do protokolu,
Lista os6b uczestniczEcych w XXV sesji Rady Miasta stanowi zalqcznik do protokolu.
- przyjqcie protokolu z obrad XXIV sesji Rady Miasta
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowai, 2e w Biurze Rady
Miasta oraz w Biuletynie Informacji Publicznej Urzqdu Miasta dostqpny byl do wglqdu
projekt protokolu Nr 24/2016 z obrad XX|V sesji Rady Miasta Wtoclawek Vll kadencji, kt6ra
odbyla siq w dniu 26 wrzeinia 2016 roku, z kt6rym to protokolem radni mogli siq zapoznad i

wnie6i ewentualne uwagi. Nie zgloszono uwag i uzupeinie6.
- zmiany do porzqdku obrad
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosfaw Chmielewski zapytal czy sa ze strony radnycn
propozycje zmian do zaproponowanego porzqdku obrad.
Jako pierwszy zmianq do zaproponowanego porzqdku obrad zglosil przewodniczacv Radv
Miasta radnv Jarosiaw Chmielewski, kt6ry zaproponowal rozszerzenie porzqdku obrad o
projekt uchwaly w sprawie zagospodarowania energii geotermalnej, projekt uchwary
zaopiniowany zostal przez Komisiq Gospodarki Miejskiej i ochrony Srodowiska spetniaiqc
tym samym wym6g 5 55 Statutu Miasta Wloctawek. ponadto przewodniczqcy Rady Miasta
poinformowal, ie Prezydenta Miasta skierowal wniosek o rozszerzenie porzqdku obrad o
projekt uchwaly zmieniajqcy uchwalq w sprawie utworzenia samorzqdowego zakladu
budietowego pod nazwq Zaktad Aktywno5ci Zawodowej we Wloclawku.
Glos zabrafa skarbnik Miasta Pani Janina Radzikowska, kt6ra w imieniu prezydenta Miasta
wniosta o zdjqcie z porzqdku obrad projektu uchwaly w sprawie okrejlenia wysoko5ci
stawek podatku od nieruchomo6ci.
Radnv Krzvsztof Kukucki wypowiadajqc siq w imieniu Klubu radnych SLD zgodnie z 5 55
statutu Miasta wioclawek wni6sl o rozszerzenie porzqdku obrad o projekt uchwary
zmieniaiqcej uchwalq w sprawie uprawniefr pasaier6w do ulg i zwolnie6 w oplatach za
przew6z w publicznym transporcie zbiorowym o charakterze u2ytecznodci publicznej w
granicach ad ministracyjnych miasta wloclawek wykonywanym przez operatora - Miejskie



PrzedsiQbiorstwo Komunikacyjne Sp6lka z o.o. we Wlociawku, kt6ry zloiony zostal przez

Klub radnych SLD w miesiqcu kwietniu br. imimo uplywu tak dfugiego okresu czasu slu2by
Prezydenta Miasta odwlekaly prace nad uchwala w zwiqzku z tym mieszkaicy nie mogli
korzystai z proponowanych ulg. Chodzi w gi6wnej mierze o bezplatne przejazdy
komunikacjq miejskq dzieci w wieku przedszkolnym oraz dzieci ze szk6l podstawowych jak
r6wniei dawc6w narzqd6w. Ponadto Pan radny zaproponowal takie rozszerzenie porzqdku
obrad o projekt uchwaly w sprawie utworzenia Technikum Poligraficznego we Wfoclawku,
Rada Miasta zadecydowata o zwieszeniu prac nad utworzeniem Liceum Plastycznego w lV
LO, po konsultacjach z mieszkaricami Wioclawka idea takiego liceum nie jest najlepszym
pomysfem, natomiast w grupie zawod6w deficytowych wystQpuje m.in. grafik komputerowy
a zatem Technikum Poligraficzne jest krokiem w dobrym kierunku i odpowiada
zapotrzebowaniu na rynku pracy, ponadto istnieje mo2liwo6i ksztalcenia w tego rodzaju
plac6wce mtodzie2y w zawodzie drukarza, kt6ry to zaw6d jest r6wnie2 poszukiwany na
lokalnym rynku pracy. Takie dzialania mogtyby siq wpisad w ofertq edukacyjnq miasta.
Radnv Janusz Debczvriski w imieniu Klubu radnych PIS zaproponowat utworzenie Szkolv
Sportowej w Zespole Szk6l nr 4 w zwiqzku z tym Pan radny poinformowal, 2e wniosek w re;
sprawie zostanie zfo2ony Przewod niczqcemu Rady Miasta, aby m6gt zostai poddany dalszej
procedurze w wyniku, kt6rej projekt uchwaly w tej sprawie m6gf byi procedowany podczas
obrad kolejnej sesji Rady Miasta.
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Jaroslaw Chmielewski zwr6cil siq do pana radnego
Krzysztofa Kukuckiego Przewodniczqcego Klubu radnych SLD w zwiqzku ze zlo2onymr
propozycjami zmian do porzqdku obrad o wycofanie wniosku w sprawie utworzenia
Technikum Poligraficznego, aby propozycja ta przeszta wymaganq procedurq i po jej
speinieniu projekt uchwaly bylby poddany procedowaniu przez Radq Miasta.
Radnv Krzvsztof Kukucki wyrazii obawq, 2e proces proceduralny w powyiszej sprawie bqdzie
wydlu2ony w czasie przez slu2by Prezydenta Miasta ipodzieli los uchwal skladanych przez
Klub SLD gdyi na kolejnq sesjq Rady Miasta sluiby prezydenta nie zdq2q z wydaniem opinii,
nie zajma siq sprawq i temat bqdzie odsuniqty na kolejnych wiele miesiqcy, po czym
powr6ci, jako autorski projekt Prezydenta Miasta, kt6ry bqdzie kolejnym zapo2yczenrem
pomysl6w SLD. Pan radny zaapelowaf do Przewod niczqcego o osobiste zaangaiowanie siq
w tE sprawQ i nie wyrazil zgody na wycofanie zloionej propozycji.
Prezvdent Miasta Marek Woitkowski odnoszqc siq do zgloszonych propozycji poprosil
radnych o umiar irozwage a tak2e o stosowanie siq do odpowiednich procedur, ktore
powinny byi znane radnym. Jak wyjadnit Pan prezydent wszelkie uchwaly, kt6re powoduja
skutki finansowe musza byi przeanalizowane i zaopiniowane przez sfuiby finansowe jak
r6wniei przez poszczeg6lne komisje. Dotyczy to gl6wnie projektu uchwaly, w kt6rym
proponuje siq ulgi w przejazdach komunikacjq miejskq, jak r6wnie2 uchwal odnoszqcych siq
do propozycji utworzenia szk6t o nowym profilu ksztaicenia. prezydent Miasta stwierdzil, 2e
ceni sobie zgloszone propozycje i jest otwarty na rozmowy dotyczqce powyiszycn
zagadnieri, co niejednokrotnie potwierdzal. problem Zespolu szk6i nr 4 istnieje, czynione sq
starania, aby znaleid jego dobre rozwiazanie, na poprzedniej sesji Rady Miasta radni
odrzucili projekt uchwaly dotyczqcy powolania na bazie zs NR 4 - szkofy o ksztalceniu
plastycznym. Zdaniem Pana Prezydenta w interesie mieszkaric6w miasta jest wypracowanie
najfepszego pomyslu czy tei projektu, kt6ry doprowa dzi do rozwi4zan ia tego zagadnienia.
Zwracaiqc siq do radnego Krzysztofa Kukuckiego prezydent Miasta wyja6nil,2e nie spotkaf
sie z sytuacia, aby projekt uchwaiy byf przetrzymywany przez p6i roku bez nadania biegu



sprawie. Zdaniem Pana Prezydenta Przewodniczqcy Klubu radnych SLD zna procedury
legislacyjne towarzyszAce inicjatywie uchwalodawczej, do kt6rych naleiy siQ stosowai
natomiast z niewiadomych przvczyn Swiadomie wprowadza w blqd mieszkaric6w miasta
stawianymi przez siebie zarzutami pod adresem slu2b Prezydenta.
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Jaroslaw Chmielewski odnoszqc siq do wypowiedzi
Prezydenta Miasta zwr6cil uwagq, i2 Rada Miasta podczas obrad poprzedniej sesji nie
odrzucila projektu uchwaiy w sprawie propozycji utworzenia liceum plastycznego, lecz
projekt tej uchwafy zostal zdjqty z porzqdku obrad. Ponadto odnoszqc siq do wniosku
zgloszonego przez Klub radnych SLD dotyczqcego projektu uchwaly w sprawie uprawniei do
ulg izwolnieri w przewozach komunikacjq miejskq zwr6cil sig do Sekretarza Miasta Pani
Wiestawy Konopczyriskiej z zapytaniem czy w zwiqzku z uchwalq bqdqcq w porzqdku obrad
sesji moiliwe jest podczas dzisiejszego posiedzenia podjqcie dw6ch uchwaf w tej samej
50rawte.
Sekretarz Miasta Pani Wieslawa Konopczvfiska udzielajqc odpowiedzi wyjaSnila, ie projekt
uchwaly dotyczqcy ulg w przejazdach transportem zbiorowym jest ujQty w porzqdku obrad
w zwiqzku z tym uchwala ta mo2e zostai podjqta tylko jeden raz. A zatem ta sama uchwata
nie moie zostaf podjQta dwukrotnie podczas obrad tej samej sesji Rady Miasta.
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Jarostaw Chmielewski w Swietle wypowiedzi Pani
Sekretarz, odnoszqc siq do zlo2onej propozycji Klubu radnych SLD dotyczqcej ulg izwolnieri
w przewozach komunikacji miejskiej zaproponowal, aby zmiany zostafy zgloszone w ramach
poprawki do uchwaty ujqtej w porzqdku obrad sesyjnych, w6wczas Rada Miasta podczas
procedowania nad uchwatE odniesie siq do zaproponowanych zmian.
Radnv Krzvsztof Kukucki wyja5nif, ie o ile wniosek nie zostanie przyjety przez Radq Miasta
w6wczas Klub radnych SLD bqdzie proponowal poprawki do projektu uchwaly, kt6ry bqdzie
procedowany podczas obrad dzisiejszej sesji Rady Miasta. ponadto pan radny odni6sl siq do
sl6w Prezydenta Miasta i zaapelowal o zaanga2owanie w pracach na rzecz mieszka6cow
miasta, uwagi zgfaszane przez radnych wynikajq z zastrzeien, co, do jako6ci pracy
Prezydenta, w innym przypadku nie bytyby zglaszane. pan radny nie zgodzil siq r6wniei z

wyja5nieniem na temat opieszaio6ci w dzialaniu sfu2b prezydenta Miasta, o czym 5wiaoczy
opinia prawna do projektu uchwaly zgloszonego w miesiqcu kwietniu br., kt6ra wplynqfa do
Biura Rady Miasta dopiero w miesiqcu sierpniu br. czy sa to, zatem obecnie obowiqzuiqce
sta ndardy i procedury.
Radna Olea Krut-Horonziak stwierdzila, ie jutro tzn. 25 paidziernika br. odbywajq siq
wybory samorzadowe iwiqkszo6i os6b obecnych na sali obrad bqdzie kandydowala na
funkcjq radnego Rady Miasta, w zwiEzku z tym pani radna zaproponowala projekt uchwaly o
nastepujQcej treici: - na podstawie art. 18 ust. 2 pkt. 15 ustawv z dnia 8 marca 1990 roku o
sa morzqdzie gminnym uchwala siq:

5 1. Rada Miasta Wloclawek z dniem 25 paidziernika likwiduje bezrobocie we Wloclawku.
5 2. Uchwata wchodzi w iycie z dniem 25 paldziernika 2016 roru.
Pani Radna stwierdzila, 2e jest to uchwata adekwatna do zaproponowanych zmian obecnie
procedowanego punktu porzqdku obrad. Zdaniem pani radnej ilo6i zgfoszonych propozycji
uzasadnionych wylqcznie jednozdaniowq podstawq merytoryczna dyskwalifikuje tych, kt6rzy
zglaszaiq wnioski. Pani radna zaapelowafa podobnie jak prezydent Miasta takie o rozwagQ i
rozpoczqcie kampanii wyborczej w odpowiednim do tego czasie jak r6wniei o to, aby
mieszkaic6w wloctawka nie postrzegad, jako dyletant6w, kt6rzy nie rozumieiq prac Rady
Miasta iuchwat, kt6re reguluja iycie gospodarcze, spoteczne ikulturalne. Biorac r6wnrel



pod uwagq fakt, 2e iadna z uchwat nie trafifa do komisji Rady jak r6wniei i na sesjq Rady

Miasta po spetnieniu stosownych procedur i analiz finansowych w oparciu, o kt6re moina je
przedloiyi pod obrady, ceniqc powagq radnych do zapoznania siq i uchwalenia prawa
miejscowego. O ile nie zostanie to uznane za wla5ciwe w6wczas Pani radna podtrzyma sw6j
wniosek o uchwalenie w dniu jutrzejszym wybor6w samorzqdowych, aby bezrobocie w
mieicie zostalo zlikwidowane.
Zasteoca Prezvdenta Miasta ds. edukacii ispraw spolecznvch Pani Barbara Moraczewska
odnoszqc siq do propozycji dotyczAcych utworzenia szk6l stwierdzita, 2e podczas obrad
ostatniej sesji Rady Miasta przedlo2ony zostaf projekt uchwafy dotyczqcy podjqcia dzialari
inicjuiQcych powolanie liceum plastycznego, obecne propozycje dotyczq utworzenia szk6t. W
sytuacji, gdy proponuje siq utworzenie szk6l to projekty takie muszA byi poparte pewnq
analizq, kalkulacja czy te2 opiniq rady pedagogicznej - tych element6w brak jest w
uzasadnieniu zaproponowanych dziala6. Pani Wiceprezydent zwr6cila r6wnie2 uwagq na to,
i2 w projekcie nowego prawa brak jest szk6l sportowych, one sq, lecz brak jest
doprecyzowania rodzaju dyscyplin sportowych, obecnie prognozuje sie, ii termin
wprowadzenia reformy o5wiatowej zostanie przedtu2ony w czasie nawet o 2 lub 3 lata, a

zatem do momentu jasno sprecyzowanych przepis6w prawa rozwaiania na temat, kt6ra z

propozycji jest lepsza jest przedwczesne i niezasadne. Pani Wiceprezydent poinformowafa,
2e w najbli2szym tygodniu odbqdzie siq spotkanie z grupa nauczycieli z lV LO, aby
wypracowai odpowiedni model i propozycjq, kt6ra bqdzie zaakceptowana przez wszystkie
strony.
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Jarosfaw Chmielewski wyja6nii, ii obydwa projekty
uchwal dotyczq zamiaru utworzenia szk6l a nie ich utworzenia byd moie wystqpita
nie5cisloSi i brak precyzji ze strony wnioskodawc6w podczas przedktadania swoich
propozycji.

Po zakoriczeniu dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarostaw Chmielewski poddal
pod glosowanie propozycjq rozszerzenia porzqdku obrad o:
1. projekt uchwafy w sprawie zagospodarowan ia energii geotermalnej i umieszczenie go w

pu n kcie 11 porzqdku obrad.
W wyniku gtosowania przeprowadzonego w obecno3ci 23 radnych za zgtoszonq propozycjq
radni opowiedzieli siq jednomy5lnie, gfos6w przeciwnych oraz wstrzymujqcych siq nie
stwierdzono. A zatem przedloiona propozycja uzyskata akceptacjq.
2. projekt uchwaly zmieniaiqcy uchwatq w sprawie utworzenia samorzqdowego zakladu

bud2etowego pod nazwq Zaklad Aktywno6ci Zawodowej we wtoctawku iumieszczenre
go w punkcie 16 porzqdku obrad.

W wyniku gtosowania przeprowadzonego w obecno3ci 23 radnych za zgtoszona propozycjq
opowiedzialo siq 22 radnych, przy braku glos6w przeciwnych oraz l glosie wstrzymuiqcym
saQ. W rezultacie glosowania przedlo2ona propozycja uzyskala akceptacjq.
3. projekt uchwaly dotyczAcej zamiaru utworzenia Technikum poligraficznego we

Wfoclawku.
W wyniku gfosowania przeprowadzonego w obecnodci 23 radnych za zgloszonq propozycjq
opowiedzialo siq 8 radnych przy 7 glosach przeciwnych oraz g glosach wstrzymuiqcych siq.
A zatem przedto2ona propozycja nie uzyskala akceptacji, poniewa2 zmiany w porzqdku
obrad mogq zostai wprowadzone bezwzglqdnq wiqkszodciq glos6w ustawowego sklaou
rady. Uchwala bqdzie procedowana podobnie jak uchwaia w sprawie zamiaru utworzenra



Szkoly sportowej po spelnieniu wymog6w proceduralnych podczas obrad sesyjnych w
miesiEcu listopadzie br.
Ponadto Przewodniczqcy Rady Miasta wyja6nil, ii zgodnie z wnioskiem wykreSlony zostaje z

porzqdku obrad punkt nr 9 dotyczEcy projektu uchwaly w sprawie okre6lenia wysoko6ci
stawek podatku od nieruchomo6ci. Natomiast projekt uchwafy zmieniajqcej uchwatq w
sprawie uprawniefi pasa2er6w do ulg i zwolniei w oplatach za przew6z w publicznym
transporcie zbiorowym o charakterze u2yteczno6ci publicznej w granicach ad min istracyjnych
miasta Wloclawek umieszczony w porzqdku obrad bedzie procedowany w niezmienionym
trybie.
Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod gfosowanie porzqdek obrad XXV sesji
Rady Miasta po przyjqtych zmianach.
W wyniku gfosowania przeprowadzonego w obecno6ci 23 za procedowaniem wedlug
zmienionego porzqdku obrad radni opowiedzieli siq jednomySlnie, gtos6w przeciwnych oraz
wstrzymujqcych siq nie stwierdzono.

Ad.2
Informacja Prezydenta Miasta z dzialalnoici miasta w okresie miQdzysesyjnym.

Informacja z dziafalnoici w okresie miqdzysesyjnym, kt6ra przedstawif Radzie Miasta
Prezydent Miasta Marek Wojtkowski, obejmuje okres od dnia 26 wrzejnia do dnia 24
paidziernika br. i przedstawia siq nastepujAco:

W zakresie dzialari Biura Zam6wieri Publicznych m.in.:

- zawarto umowQ na zadanie pod nazwq: Budowa skweru rekreacyjnego przy ulicy planty - ll
postqpowanie. Umowa zostata zawarta na kwotq 541.8S1,67 zlotych brutto. W toku sA
kolejne postqpowania. Trwa badanie ofert, kt6re wplynqty na zadanie: przediu2enie ulicy
Brzezinowej do polqczenia z ul. Mielqciriskq iul. Letniq do Al. Jana pawla (2015-2018)
wedlug programu niskoemisyjnego. w terminie skladania ofert wpfynqly 4 oferty. Natomrasr
5 ofert wplynqto na realizacjq przebudowy ulicy Zachodniej wraz z budowq kolektora
deszczowego do rzeki Lubieri ki.

Wydzial Inwestycji koordynuje obecnie ponad 60 zadari inwestycyjnych z r62nym stopniem
zaawansowania realizacji. To m.in. modernizacja budynku Liceum Ziemi Kujawskiei,
termomodernizacja budynk6w uiytecznoici publicznej czy budowa boiska wielofu nkcyjnego
przy Szkole Podstawowej Nr 2.

W zakresie Wydzialu Polityki Spofecznej iZdrowia publicznego m.in.:

- przyjQto 19 kolejnych wniosk6w o wydanie Kart Duiej Rodziny; lqcznie zarejestrowa nych
jest 606 rodzin, a 600 rodzin ju2 korzysta ze swoich Kart;

- we wrzeSniu w ramach realizacji programu nieodplatnej pomocy prawnej, z poradnictwa
prawnego skorzystaio lqcznie 171 os6b.

w ramach swojej bieiqcej dzialalnoici wydzial Kultury, promocji iKomunikacji spolecznej
m.in.: zajmowal siq koordynacjq akcji ,,Zbieraj z klasq',. To akcja edukacyjna polegajqca na
zbi6rce zu2ytych baterii oraz zuzytego sprzQtu elektrycznego i elektronicznego. Ma na ceru



edukowanie dzieci i mlodzie2y w zakresie wlaSciwego postQpowania ze zu2ytymi bateriami i

akumulatorami oraz zu2ytym sprzqtem elektronicznym. Poza tym wydzial byl
odpowiedzialny za organizacjq koncertu z okazji Dnia Papieskiego, uczestniczyl w kilku
wydarzeniach kulturalnych, m.in. 25-leciu Ch6ru Canto.

W zakresie dzialalno5ci Wydzialu Gospodarki Miejskiej m.in.:

- przydzielono 2 lokale komunalne dla rodzin ujqtych na liScie lokali komunalnych oraz 2
lokale socjalne dla rodzin ujQtych na liicie lokali socjalnych.

W zakresie dzialalnoici Wydzialu Edukacji m.in.:

- 28 wrzeinia odbyto siq spotkanie mediacyjne w Urzqdzie Marszalkowskim w Toruniu
dotyczqce projektu, Bez Sl6w - wspieramy komunikacjq os6b niem6wiqcych w Osi
Wtoctawek", z udzialem m.in. pani prezydent Barbary Moraczewskiej idyrektor Wydziatu
Edukacji Agnieszki Bialopiotrowicz.

- do Ministerstwa Edukacji Narodowej zto2ony zostal wniosek o zwiqkszenie w 2016 roku
czqdci oSwiatowej subwencji og6lnej z 0,4 o/o rez?rwf , z twulu dofinansowania wyposaienia
w sprzqt szkolny i materiaty dydaktyczne pomieszczeri do przeprowadzania egzamin6w
praktycznych potwierdzajqcych kwalifikacje w zawodach, w kt6rych szkoty te dotychczas nre
prowadzily takiego ksztalcen ia.

- 12 paidziernika w Zespole Szk6i Elektrycznych odbyla siq uroczysto5ci z okazji Dnia
Edukacji Narodowej. Nagrody zostaly wrqczone 60 nauczycielom, natomiast wyr62nienia
trafity do 22 pracownik6w administracji iobslugi. Wysoko6d nagrody dla nauczycieli to 4.000
brutto, natomiast wysokosi wyr6inienia dla pracownik6w administracji iobsfugi to 2.000
brutto. Ponadto pracodawcom wsp6lpracujqcym z wtoctawskimi szkoiamr
ponadgimnazja Inymi ksztalcEcymi w zawodach wrqczonych zostalo g statuetek ,,Ambasador
Szkolnictwa Zawodowego".

W zakresie dzialalno6ci Wydzialu Rozwoju m.in.:

- w odpowiedzi na konkurs ogloszony przez Zarzqd Wojew6dztwa Kujawsko - pomorskiego
zfo2ony zostal do Urzqdu Marszalkowskiego w Toruniu wniosek o dofinansowanie inwestycji
pn.,,Modernizacja Centrum Ksztalcenia Praktycznego we Wloctawku, ul. Ogniowa 2,,w
ramach polityki terworialnej Regionalnego programu operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko
- Pomorskiego na lata 2014 - 2020. Calkowita wartojd projektu wynosi 6 500 000,00 zr, a
wnioskowana kwota dofinansowania stanowi 2 248 35O,OO z!.

- natomiast w odpowiedzi na konkurs ogtoszony przez Narodowy Fundusz Ochrony
Srodowiska iGospodarki wodnej w warszawie zloiony zostal wniosek o dofinansowanie
inwestycji pn. ,,Utworzenie parku na Sfodowie oraz rewaloryzacja zieleni parku im. H.
Sienkiewicza we Wioclawku" w ramach Dzialania 2.5 poprawa, jakoSci Srodowiska
miejskiego Programu operacyjnego lnfrastruktura iSrodowisko. calkowita wartos6 projektu
wynosi 14 387 297,23 zl, a wnioskowana kwota dofinansowania stanowi 11 064 702.64 zl.

W zakresie dzialalnoSci Biuro Sportu i Turystyki m.in.:



- 1 paidziernika, podobnie jak w latach ubieglych, Wlociawek wiqczyl sig do og6lnopolskiej
akcji pod nazwq Narodowy Dzieri Sportu, zainicjowanej przez fundacjq Zwalcz Nudq, pod
patronatem Ministerstwa Sportu i Turystyki. W ramach akcji do udzialu w lokalnych
wydarzeniach sportowo - rekreacyjnych zachqcali m.in. animatorzy wioctawskich Orlik6w.

- 9 paldziernika Wtoctawek po raz trzeci byt miejscem organizacji p6lmaratonu. W tym roku
samorzqd naszego miasta wsparl imprezq m.in. rekordowq kwota dotacji - 25 tys zl.

- 10 paidziernika odbyto siq kolejne posiedzenie Miejskiej Rady Sportu. Cztonkowie Rady
dyskutowali m.in. o przyszlo5ci sportu szkolnego we Wloclawku, takie w kontekicie sytuacji
Szkolnego Zwiqzku Sportowego w mie6cie, wojew6dztwie i kraju. Rada zajmowata siq
r6wniei ocenq realizac.ji nowego systemu podzialu Srodk6w przyznanych na szkolenie
sportowe dzieci i mlodzie2y w bie2qcym roku. System otrzymal pozytywnE opiniQ i

rekomendacjq do zastosowania go przy podziale (rodk6w na 2OL7 t.

W dvskusii na temat przedstawionei informacii udziat wzieli:
Radnv Krzysztof Kukucki poruszyl sprawq przydzialu przez Prezydenta Miasta 2 lokali
socjalnych i2lokali komunalnych oraz zdjqcia z budietu miasta 6rodk6w na budowe
mieszkad socjalnych w wysokoici 3 mln. zt. w roku 2015 i zabezpieczenia w bud2ecie miasra
roku 2016 Srodk6w na ten cel w wysoko6ci 800 ty6. zf. Zdaniem Pana radnego jest to
sytuacja wysoce niepokojqca tym bardziej, ie Klub radnych SLD skierowal do Prezydenta
Miasta w miesiqcu maju br. propozycjq rozwiqzania problem6w zwiqzanych z polityrq
mieszkaniowa w mieicie. Zaproponowano system umoiliwiajqcy oddanie do u2ytku ok. 200
mieszkari rocznie przy zaanga2owaniu Srodk6w bud2etowych miasta w wysokodci 10 mln. zf.
Do chwili obecnej brak jest rezultat6w w tak wa2nej dla mieszkaric6w sprawie. ponadto pan

radny zwr6cif uwagQ na remont basenu Delfin i poprosit o informacjq, z jakq datq sfu2by
Prezydenta Miasta przyjqty projekt wykonawczy wskazanego zadania inwestycyjnego oraz
kiedy zostanie ogloszony przetarg umoiliwiajqcy realizacjq zadania. pan radny zapytat takie
o termin otwarcia Zakladu Aktywnodci Zawodowej we Wloclawku oraz w jakiej wysokoici
zostaty zagwarantowane Srodki w bud2ecie miasta na utrzymanie tego Zakfadu w roku
bieiqcym a tak2e czy sq problemy z rozliczeniem przyznanej na ten cel dotacji. pan raony
zwr6cif siq do Prezydenta Miasta o udzielenie wyjainie6 na temat poruszanych zagadnieri na
obecnym posiedzeniu gdyi nie otrzymal deklarowanej odpowiedzi pisemnej na pytanta
postawione na poprzedniej sesji Rady Miasta. Zdaniem pana radnego tryb i termin na
udzielenie odpowiedzi reguluje KPA iobowiqzuje r6wniei pana prezydenta, a zatem bvtbv
wskazany 14 dniowy termin udzielenia wyjaSnieri,
Radnv Zbigniew Lewandowski zabierajqc glos odni6sf sig do kwestii poruszanej przez
przedm6wcq w sprawie budowy mieszkari socjalnych przez samorzqd miasta istwierdzil, ze
mieszkania tego typu w znikomym stopniu oraz moiliwojciach finansowych miasta powinny
byi budowane, lecz nie w takim standardzie, w jakim zostaty wybudowane w minionycn
latach, chociaiby z takiego powodu, ie dach znajduje sig poni2ej poziomu drogi. poza rym
jak stwierdzif Pan radny gl6wnym problemem miasta Wtoclawek jest bezrobocie, ktOre
prowadzi do wycofania os6b bezrobotnych z iycia spolecznego. Dlatego wzorem wielu miast
powinno siq pozostawiai osoby, kt6re nie mogq dokonywai oplat za mieszkanie w ich
dotychczasowych mieszkaniach idoptacai do czynszu ze 6rodk6w bud2etowych, doptata
miesiqczna wynosi ok. 6 zl. i mno2qc jq przez 50 lat otrzymuje siq koszt mieszkania. W
zwiEzku z tym Pan radny postawil pytanie czy warto jest wydai (rodki na poczqtku procesu



czy teZ mieszkania socjalne ograniczyi wylEcznie dla os6b, kt6re nie sE w stanie z nich
korzystai zgodnie z zasadami wsp6l2ycia spoiecznego czy tei dla wszystkich, kt6rzy
przejSciowo znaleili sig w trudnej sytuacji lokalowej imaterialnej. Zdaniem Pana radnego
mieszkania socjalne powinny charakteryzowad siq skromnym standardem i sluiyi
nielicznym, takQ politykQ mieszkaniowq prowadzq miasta rozwijajqce siq iw zwiqzku z tym
Pan radny nie zgadza siq z koniecznoSciq przeznaczenia z bud2etu miasta Srodk6w w
wysoko5ci 10 mln. zf. na ten cel.
Radnv Piotr Czarnecki zapytat, kiedy zostanie powolana osoba na stanowisko Prezesa Sp6lki

,,Saniko", poniewai brak gospodarza w tak newralgicznej dla miasta sp6tce nie jest wfaiciwy.
Radnv Krzvsztof Kowalski poruszyl sprawq zlych warunk6w lokalowych w Poradni
Psychologiczno-Pedagogicznej oraz skutk6w z tym zwiazanych dla pracownik6w oraz os6b
korzystajqcych z tej plac6wki. Dlatego tei Pan radny poprosit Prezydenta Miasta o
rozwiazanie tego powainego dla wszystkich problemu.
Radnv J6zef Mazierski poprosil Prezydenta Miasta o informacjq czy w najbliiszym czasie zostanie
przedstawiony pod obrady Rady Miasta Wieloletni Program gospodarowania zasobami
mieszkaniowymi Gminy, o kt6rym byfa ju2 mowa w poprzednich miesiqcach.
Jaroslaw Hupalo poprosif o informacjq dotyczqcq remontu basenu Delfin, czy ulegla zmianie
pierwotna koncepcja ijak wyglqdajq plany tej inwestycji w chwili obecnej. pan radny zwr6cil
sig z pro6bq o zorganizowanie w tej sprawie spotkania informacyjnego z udziafem radnycn
mtasta.
Prezvdent Miasta Marek Woitkowski odnoszac siq do kwestii poruszanych przez radnych w
prezentowanych wypowiedziach poinformowal, ie Wieloletni program gospodarowania
n ieruchomo(ciami zostanie przedlo2ony pod obrady sesyjne w miesiqcu listopadzie, sprawa
przedluiyla siq w czasie z uwagi na wprowadzane poprawki do tego programu. Odnoszqc siq
do kwestii zwiazanej z Poradniq Psychologiczno-pedagogicznq pan prezydent wyjainit, ze
problem jest znany, wsp6lnie z pracownikami tej plac6wki zostanie wypracowany projekt
odpowiadajqcy wszystkim stronom w tym celu odbylo siq r6wnie2 spotkanie z kaorq
Poradni, o spotkaniach w tej sprawie bqdzie r6wniei informowana przewodniczEca Komisji
Edukacji. Odpowiadaiqc na kwestiq dotyczqcq sp6lki ,,Saniko" pan prezydent poinformowaf,
2e do czasu ogloszenia konkursu na stanowisko prezesa obowiqzki pelni pani Dyrektor inie
ma powod6w do obaw o prawidlowe funkcjonowanie jednostki. Odnoszqc siq do zagadniei
poruszanych przez radnego Krzysztofa Kukuckiego Pan prezydent zapytat czy pan raony
pamiqta ile mieszkari komunalnych zostalo wybudowanych podczas pelnienia w kolejnych
kadencjach funkcji radnego przez Pan Kukuckiego - odpowiedi brzmi ,,zero,,. Nie powstaf
2aden budynek komunalny powstaly jedynie mieszkania socjalne. pan prezydent stwierdzil,
2e ceni zgiaszane przez radnych projekty uchwal oraz opinie w tak wainej dla mieszkaricdw
sprawie. Pan Prezydent zobowiqzal siq,2e do koica miesiqca paidziernika przedstawiony
zostanie program fun kcjona Ino-u2ytkowy na budowq 90 mieszkari czynszowych przy ul.
Celulozowej, bqdzie to poczqtek dzialari, kt6re majq odpowiedziei, jakie jest
zapotrzebowanie na tego rodzaju budownictwo w mieicie, co w konsekwencji zadecyduje o
przystEpieniu do realizacji projekt6w. Pan Prezydent poinformowal, ie miasto nie wycofuje
siq z budowy mieszkari komunalnych gdyi w tym zakresie istnieja potrzeby mieszkaric6w na
tego rodzaju budownictwo. Rozwa2ana jest koncepcja przystqpienia do budowy mieszkafi
socjafnych gdyi przy ul. Toruriskiej jest teren pozwalaiqcy na budowq kilku blok6w
socjalnych, byi mo2e program taki zostanie uruchomiony w roku 2017. prezydent
podziqkowaf za wypowiedi radnego Zbigniewa Lewandowskiego, kt6ry poddal pod rozwagq



kwestiq koszt6w zwiqzanych z budowq tego rodzaju bazy lokalowej. Niemniej jednak z uwagi
na wainoSi zagadnienia Pan Prezydent zagwarantowaf, ie w bieiqcej kadenc.ji mieszkania
tego rodzaju we Wloclawku powstanA, stanowii to bqdzie wyj6cie naprzeciw problemom,
kt6re spotyka siq, na co dzie6. Niemniej jednak Pan Prezydent zachqcal radnych w tym
r6wnie2 radnego Krzysztofa Kukuckiego do weryfikacji stanu technicznego obecnej
substancji mieszkari komunalnych i socjalnych we Wtoclawku, w stosunku, do kt6rej przez
ostatnie lata nic siq nie wydarzylo inie zostaly podjqte dzialania umoiliwiajqce poprawe
tego stanu. Jak poinformowal Pan Prezydent przygotowywany jest projekt odnowy tej
substancji jak r6wniei zmianq wlaScicieli w mieszkaniach komunalnych i socjalnych.
Odpowiadajqc na zagadnienie dotyczqce basenu ,,Delfin" Pan Prezydent stwierdzil, ie
sprawa trwa zbyt dlugo, wynika to z tego powodu, 2e starano siq znaleii optymalny projekt,
kt6ry stanowii bqdzie odpowiedniq propozycjq. Napotkano na trudno5ci, kt6re dotyczyly
nierzetelnego projektanta, dlatego te2 przetarg na modernizacjq basenu zostanie ogloszony
w formule Zaprojektuj - Wybuduj do korica miesiqca paldziernika br. natomiast nim to
zostanie zrobione Wiceprezydent Pani Magdalena Korpolak-Komorowska przedstawi
Pa6stwu radnym zakres modernizacji, modernizacja ta bqdzie odbywad siq z duiym
udziafem Srodk6w unijnych, obiekt zostanie wzbogacony o nowe funkcje inie bqdzie
zakl6cal porzqdku a rch itektonicznego tego kwartalu. w przypadku Zakladu Aktywnodci
Zawodowej Pan Prezydent poinformowal,2e rozpocznie on swoje funkcjonowanie z dniem 1
grudnia 2016 roku, niemniej jednak istniejq problemy z odzyskaniem irodk6w finansowvcn
wyasygnowanych przez miasto w formie zaliczki z uwagi na rozbieinoSi opinii w tej sprawie
pomiedzy samorzqdem miasta a Urzqdem Marszafkowskim, niewykluczone jest skierowanre
sprawy na drogq sqdowq o zwrot zaliczki na rzecz miasta przez Urzqd Marszalkowski -
konkretnie przez PFRoN. Na zako6czenie swojej wypowiedzi pan prezydent zadeklarowal, ie
o ile nie odpowiedzial na wszystkie zagadnienia to w przypadku pominiqtych byi mo2e
spraw ustosunkuje siq w trybie admin istracyjnym w formie pisemnej.

Ad.3
Wystqpienie przedstawiciela Kujawsko-pomorskiego Zwiqzku pilki Siatkowej.

w tym punkcie porzqdku obrad wystEpil prezes Kujawsko-pomorskiego Zwiqzku pilki
siatkowej Pan Ryszard ciq2ki, kt6ry stwierdzil, ie wlocfawek i Hala Mistrz6w byly 6wiadkami
zmagaf reprezentacji narodowych pilki siatkowej kobiet polski, Kenii, Argentyny iportoryro
podczas turnieju world Grand Prix ll dywizji od 10 do !2 czerwca 2016 roku. wloclawer
wywiqzaf sie wzorowo z roli gospodarza. Bardzo wiele podziqkowa6 igratulacji splynqto od
ekip uczestniczqcych, sqdzi6w, szkoleniowc6w, obserwator6w i zespolu telewizji polsat.
Podkre6lano profesjonalnq organizaciq, sprawny wolontariat, go(cinnoSi i opiekq ze strony
Komitetu organizacyjnego wloclawka. Dlatego tei prezes Kujawsko-pomorskiego Zwiqzku
Pifki siatkowej wyrazii uznanie ipodziqkowania za wysilek organizacyjny izaanga2owanie w
osiqgniqcie sukcesu promocyjnego polski i Wloctawka.
Z tej okazji okolicznoiciowe statuetki otrzymali m.in. Miasto wloclawek oraz prezydent
Miasta Marek wojtkowski, zastepca prezydenta Miasta pani Barbara Moraczewska, Rada
Miasta wloclawek, kt6rq reprezentowal przewodniczqcy Rady radny Jarosfaw chmielewski,
ojrodek sportu i Rekreacji oraz Dyrektora pan Andrzej walczak, pan tukasz pszcz6tkowski
Dyrektor Biura sportu i rurystyki Urzqdu Miasta oraz pan Marek Zacharek prezes
Wloclawskiego Towarzystwa pitki Siatkowei.



Serdeczne podzigkowania na rQce Prezesa Kujawsko-Pomorskiego Zwiqzku Pilki Siatkowej
Pana Ryszarda Ciq2kiego w imieniu wszystkich wyr62nionych os6b oraz Rady Miasta
Wloclawek zlo2yf Przewodniczacy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski.

Ad.4
Informacja dotyczeca oiwiadczeri o stanie majqtkowym skladanych Prezydentowi Miasta
Wloclawek zgodnie z art. 24 h ustawy z dnia 08 marca 1990 r. o samorzqdzie gminnym.

Informacjq w przedmiotowej sprawie, kt6ra dotyczy ojwiadczeri majqtkowych zlo2onych w
okresie od paldziernika 2015 r. do sierpnia 2016 r, przedstawila Sekretarz Miasta pani

Wieslawa Konopczyriska. Sekretarz Miasta wyja(nila, 2e zgodnie z art. Z4h ustawy z dnia 8
marca 1990 r. o samorzqdzie gminnym, do zlo2enia o6wiadcze6 maiQtkowych zobowiqzani
byli: zastqpcy prezydenta, sekretarz, skarbnik, kierownicy jednostek organizacyjnych gminy,
osoby zarzqdzajqce iczionkowie organ6w zarzqdzajqcych gminnymi osobami prawnymi oraz
osoby wydajQce decyzje administracyjne w imieniu prezydenta. W ramach realizacji
powyzszego obowiqzku sto siedemdziesiqt sze6i os6b zto2yio lqcznie sto dziewiqidziesiqt
siedem odwiadczef o stanie maiEtku. osoby zobowiqzane zgodnie z art. 2411 ust. 3 ustawv
zlo2yiy o5wiadczenia majatkowe wraz z kopiq zeznania podatkowego za 2015 r. 1z
wytqczeniem skfadaiqcych oiwiadczenia w trakcie roku) w dw6ch egzemplarzach. Realizuiqc
wytyczne zawarte w art. 24h ust.6 ustawy, ieden egzemplarz o6wiadczenia maiqtkowego
zostai przekazany do urzqdu skarbowego wiaSciwego ze wzglqdu na miejsce zamieszkania
osoby skladaiqcej oSwiadczenie. Kopie o6wiadczerl (z wylqczeniem danych z czesci I
oswiadczenia) w mySl art, 24i ustawy, zostaiy przekazane do wydziatu Komunikacji
spotecznej i Promocji w celu publikacji w Biuletynie Informacji publicznej. z po(;r6d
przedlo2onych oiwiadczeri 14 zlo2ono po terminie okreslonym w art. 24h ust. 5 ustawy. w
trybie okreSlonym w art. 24h ust. sa do dw6ch os6b wyslano wezwanie do zfo2enra
oswiadczenia. obydwa oiwiadczenia zostaly zfozone przed uplpvem dodatkowo
wyznaczonego terminu. w siedmiu przypadkach zioiono dodatkowe informacje
uzupelniaiqce oiwiadczenie maiqtkowe. Zgodnie z art. 24 h ust. 6 oraz g ustawv
sporzadzona zostata analiza oiwiadczeri maiqtkowych zloionych przez zobowiqzane do tego
osoby. Przeprowadzaiqc analizq badaniu poddano r6wniei wszystkie rubryki dokument6w,
co do spelnienia kryterium: starannoici, rzetelnosci, zupefnoSci wypelnienia rubryr
oiwiadczeri. Do podstawowych btqd6w, wystQpuiEcych w zlo2onych o6wiadczeniach
maiqtkowych zaliczyi moina: - brak wskazania czy poszczeg6lne skladniki maiEtkowe naleza
do majetku objqtego mal2eriskq wsp6lnoiciq majqtkowq, czy do majqtku odrqbnego, - w
rubrykach, kt6re nie maiq nie zastosowania nie uiywano zwrotu ,,nie dotyczy,,, lecz
skrejlenia lub okreilenia typu,,nie ma',,,,nie posiadam,,, - w pkt. X naleialo podad aktualny
stan zobowiEzania pienieinego, a podawano kwotq otrzymanej po2yczki, kredytu, - nte
prawidtowo podany tytul prawny do posiadanej nieruchomoici, - brak okreSlenia w
podtytule oiwiadczenia, kogo dotyczy skladane ojwiadczenie.

- Bara6ski Dominik - zfoiyl korektq olwiadczenia majqtkowego.
- Biegala Jaroslaw - oSwiadczenie na koniec pelnienia funkcji dyrektora AZK zto2vl po
terminie okrellonym w art. 24h ust. S ustawy.
- Bielicki Piotr - zlo2yl korektq oSwiadczenia majqtkowego.
- Bogacz-Polariska Magdalena - oiwiadczenie zlo2one po terminie okreilonvm w art. 24h
ust. 5 ustawv.
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- Butlewski Jan - oiwiadczenie zwiEzane z cofniqciem upowainienia do wydawania
decyzji ad m in istracyjnych zlo2yt po terminie okre6lonym w art. 24h ust.5 ustawy.
Ponadto nie wskazal czy wymienione w pkt ll, Vlll, lX skladniki majqtku nale2q do majqtku
objQtego malieiskq wsp6lnotq majqtkowq, czy do maj4tku odrqbnego.
- Chojnacka Boguslawa - zioiyla korektq oiwiadczenia majqtkowego (za rok 2014).
- Cierlicka Beata - oiwiadczenie zio2one po terminie okreSlonym w art. 24h ust. 5 ustawy.
- Dobska-Szwarc Malgorzata - W pkt. ll.4 nie podala tytulu prawnego do posiadanych
nieruchomo6ci.

- Jaworska Aneta - nie okre6lifa w podtytule, kogo dotyczy skladane o6wiadczenie.
- Kucharski Piotr - w jednej z rubryk zamiast zwrotu ,,nie dotyczy" u2yl skreSlenia.
- Lach Urszula - oSwiadczenie zwiqzane z cofnieciem upowa2nienia do wydawania decyzji

adm in istracyjnych ztoiyla po terminie okre6lonym w art. 24h ust. 5 ustawy.
- Malasiak Janusz - oiwiadczenie zwiazane z zakodczeniem pelnienia funkcji Komendanta
Stra2y Miejskiej zloiyl w dodatkowo wyznaczonym zgodnie z art. 24h ust 5a ustawy
czternastod n iowym terminie.

- Malicka Bo2ena - nie okreiliia czy wymienione w pkt ll skladniki majqtku naleiq do
majqtku objqtego mat2errrskq wsp6lnota majqtkowq, czy do majqtku odrqbnego.

- Manke-Durma Monika - zloiyla korektg o(wiadczenia majqtkowego.
- Mielniczek Bogdan - zloiyi korektq o6wiadczei majqtkowych.
- Nejman Beata - oiwiadczenie zwiqzane z zakoiczeniem pelnienia funkcji dyrektora
Wtoclawskiego Centrum Organizacji Pozarzqdowych i Wolontariatu zloiyia po terminte
okre5lonym w art. 24h ust. 5 ustawy.
- Nowodworski Arkadiusz - nie okreSlil czy wymieniony w pkt. Vlt skladnik majqtku
naleiy do majqtku objqtego malieriskq wsp6lnotE majqtkowq, czy do majqtku
odrgbnego.
- Okr6j-Popek Aneta - odwiadczenie zwiqzane z zakoiczeniem petnienia funkcji dyrektora
Gimnazjum nr 9 zlo2yla po terminie okreslonym w art. 24h ust.5 ustawv. W
oiwiadczeniu za rok 2015 nie podata powierzchni posiadanej dzialki.

- Polak Jan - oSwiadczenie zlo2one po terminie okre6lonym w art. 24h ust. 5 ustawy. Nie
okreSlil czy wymienione w oSwiadczeniu skladniki majqtku naleiq do majqtku objqtego
matie6skq wsp6lnotq majqtkowq, czy do majqtku odrqbnego.
- Pudliriski Jaroslaw - oSwiadczenie zto2one po terminie okre6lonym w art. 24h ust.5
ustawv.
- Rejmanowska Elibieta - oiwiadczenie zloione po terminie okreSlonvm w art. 24h ust. 5
ustawv.
- Rutkowska El2bieta - w pkt X podala wysokoSi zobowiqzania pieniq2nego, ale nie

okre5lila jego

wvsokoSci na dziei 3t.I7.20I5 r.
- Rybacka-Kolowska Beata - nie okreSlila czy wymieniony w pkt. Vlll, skladnik majqtku
nale2y do majqtku objqtego malZeriskq wsp6lnotq majqtkowq, czy do majqtku
odrqbnego.
- Siedlecka Monika - o3wiadczenie zfo2one po terminie okreilonvm w art. 24h ust.5
uslawv.
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- Sieraczkiewicz Jan - oiwiadczenie zwiqzane z zako6czeniem petnienia funkcji dyrektora
Oirodka Sportu i Rekreacji z1o2yl w dodatkowo wyznaczonym zgodnie z art. 24h ust 5a
ustawv czternastodniowvm terminie.

- Skiadanowska llona - nie okre6lila czy wymieniony w pkt Vlll skladnik majqtku naleZy do
majEtku objetego mal2eriskq wsp6lnotA majqtkowq, czy do majqtku odrqbnego.
- Sliwiiski Maciej - zlo2yl korektq o6wiadczenia majqtkowego.
- Witczak Henryk - oiwiadczenie zwiqzane z zakoiczeniem pelnienia funkcji Komendanta
Stra2y Miejskiej zlo2yl po terminie okreSlonym w art. Z4h ust. 5 ustawy.
- Zawadzka-Pietruszewska Malgorzata - ztoiyla korektq o6wiadczei majqtkowych.
- Zi6lkowska Malgorzata - w obu zlo2onych o(wiadczeniach w pkt X podala wysokodd
zobowiqzania pieniqinego, ale nie okreSlila jego wysokoSci na dzieri 31.12.2015 r. oraz na
dzief 02.09.2016 r.
- Zi6lkowski Janusz - obydwa o6wiadczenia ztoiyl po terminie okre6lonvm w art. Z4h ust.
5 ustawy.

Ad. s
Informacja dotyczqca o6wiadczeri o stanie maiqtkowym skfadanych przewodniczqcemu
Rady Miasta zgodnie z art. 24 h ustawy z dnia 08 marca 1990 r. o samorzqdzie gminnym.

Przedmiotowq informaciq przedstawil przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosfaw
Chmiefewski informuiqc, 2e zgodnie z art. 24h ust. 12 ustawy z dnia g marca 1990 roku o
samorzqdzie gminnym, wszyscy radni Rady Miasta wtociawek zfo2yli w ustawowych
terminach wymagane prawem oiwiadczenia maiatkowe wedtug stanu na dzieri 31 grudnia
2015 roku. oiwiadczenia te zgodnie z ww. ustawE zostaty opublikowane w Biuletynie
Informacji Publicznej naszej jednostki samorzqdowei, a takie zostaly przekazane do
Naczelnika Urzqdu skarbowego we wloctawku. w wyniku analizy zfo2onych o(wiadczefi
maiqtkowych stwierdzono n ieprawidlowodci w oiwiadczeniu Radnego Rafa sobolewskiego.
Pan Radny zlo2yl ofwiadczenie maiqtkowe w jednym egzemplarzu bez kopii zeznania o
wysokosci osiQgniQtego dochodu w roku podatkowym za rok poprzedni. wobec powy2szego
pismem znak: BRM.0043.2.2016 r. z dnia 9 maja 2016 r. wniesiono o jego uzupelnienie. w
uzupelnionym oiwiadczeniu maiqtkowym, kt6re wpiynqlo do Rady Miasta w dniu 20 maja
2016 r. Pan Radny Rafal sobolewski nie wskazal, czy poszczeg6lne skladniki maiqtkowe
naleiq do majqtku objqtego malieriskq wsp6lnotq majqtkowq, czy do majqtku odrqbnego
oraz nie wskazal roku produkcji wykazanych irodk6w mienia ruchomego o warto6ci powyiej
10.000 zl.

Ad.6
Projekt uchwaty zmieniaiqcej uchwalq w sprawie uchwalenia budietu miasta wloclawek
na 2016 rok wraz z autopoprawkq.

Z uwagi na zbie2noii zagadnied przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw chmielewski
zwr6cil siq z pro6bq do skarbnika Miasta o wprowadzenie do zagadnieri dotyczqcych
zarowno zmian w bud2ecie jak r6wnie2 w Wieloletniej prognozie Finansowej.

skarbnik Miasta Pani Janina Radzikowska wyjaSnila m.in., ze w toku wykonywania budietu
zachodzi koniecznoii dokonania zmian w bud2ecie w zwiqzku z otrzymanvmi Srodkami oraz



niezbQdnymi przeniesieniami na wnioski dysponent6w budietu miasta. Proponowana
zmiana zwiqksza po stronie dochod6w budiet miasta o kwotq !.272.OOO zt. i w du2ej mierze
stanowi dofinansowanie z Urzqdu M arszaikowskiego na utworzenie Zakladu Aktywnosci
Zawodowej w kwocie 1.197.574 zf. W zwiqzku z podziaiem zadania pn. ,,Termomod ern izacja

budynk6w uiytecznoSci publicznej na terenie miasta Wlociawek" na podzadania obejmujqce
poszczeg6lne obiekty proponuje siq dokonanie podzialu Srodk6w stanowiqcych refundacjq
na realizacje ww. zadania przenoszEc kwote 250.000 na poszczeg6lne obiekty o(wiatowe
oraz budynki pomocy spolecznej. Po stronie wydatkowej proponuje siq dokonanie
zmniejszenia wydatk6w bie2qcych o kwote 100.000 zf iprzeznaczenie ich na zakup drobnych
narzqdzi, material6w budowlanych i paliwa dla Miejskiego Zarzqdu Usfug Komunalnych i

Dr6g. W zwiqzku z osiagniQtymi przez plac6wki oiwiatowe dochodami w lqcznej kwocie
6.341 zl jak r6wnie2 dochodami osiQgniqtymi przez Schronisko dla Zwierzqt w tqcznej kwocie
8.9O4 zl - plac6wki te przeznaczajE wypracowane dochody na wydatki. W wydatkach
majqtkowych proponuje siq zmniejszenie irodk6w na zadaniu pn. ,,Przebudowa d169
powiatowych" o kwotq 135.300 zl. Jednoczeinie proponuje siq zwiqkszyi srodki na zadaniu
pn. ,,Rozbudowa ulicy Grodzkiej wraz z infrastrukturq towarzyszqcq" o powy2szq kwotq.
Powodem jest uzupelnienie wartoici zadania o wydatki na dokumentacjq projektowo -
kosztorysowq zaplanowanq na zadaniu pn. ,,Przebudowa d169 powiatowych". Wnioskuje siq
o zwiqkszenie Srodk6w na zadaniu pn.,,Budowa chodnik6w" o kwotq 25.000 zl, w zwiqzku z

planowanq dokumentacjq iprzebudowq chodnika w ciqgu ul. Lubnej. powyisze zwiqkszenie
proponuje sig pokryi ze zmniejszenia Srodk6w na zadaniu pn. ,,Modernizacja ciqg6w
pieszych". Proponuje siq zwiqkszenie Srodk6w na zadaniu pn. ,,Modernizacja budynru
Liceum Ziemi Kujawskiej" o kwotQ 100.000 zl, w zwiqzku z koniecznoiciq uregulowania
nale2noSci za media, kt6re bqdq refakturowane na wykonawcq zadania. Wnioskuje srq
zmniejszenie Srodk6w na zadaniu pn. ,,Budowa segmentu iywieniowego dla Zespolu Szk6l
nr 3" o kwotQ 100.000 zi. Proponuje siq podzial zadania pn."Termomodernizacja budynk6w
u2ytecznoici publicznej na terenie miasta Wlocfawek" na podzadania poszcze96lnych
obiekt6w wg obowiqzuj4cej klasyfikacji:
- ,,Termomodern izacja budynk6w o6wiaty na terenie miasta Wioctawek - etap l-
Przedszkole Publiczne nr 22, 27, 12, !9, Zespol Szk6l Integracyjnych nr 1bud. B" na kworq
2.t97.OOO zl,
- ,,Termomodern izacja budynk6w oSwiaty na terenie miasta Wloclawek - etap ll -
Przedszkole Publiczne nr 8, 35, Gimnazjum nr 9, Centrum Ksztatcenia praktycznego,, na
kwotq 450.000 zl,
-,,Termomodernizacja budynk6w ofwiaty na terenie miosta Wloclawek - etap lll - m.ln.
Zesp6t Szk6l Budowlanych, Zesp6l Szk6t nr 3" na kwotq 250.000 zt,

W ramach zadania pn. ,,Termomodernizacja budynk6w uiyteczno6ci publicznej na terenie
miasta Wloclawek" proponuje siQ wyodrqbnienie podzadania pn. ,,Termomodern izacla
budynk6w uiytecznoSci publicznej na terenie miasta - budynk6w pomocy spolecznej,,
na kwotq 1.090.000 zt. Proponuje siq zwiqkszenie Srodk6w na zadaniu pn. ,,Adaptacja
pomieszcze6 przy ul. tqgskiej 20 wraz z wyposa2eniem na Zakfad Aktywno6ci Zawodowej we
Wlociawku" o kwotq I.797.574 zi, w tym: Wydziat Inwestycji kwota 697.404 zl, Wydzial
Polityki Spotecznej iZdrowia Publicznego kwota 500.110 zl. powodem zmiany .;esr
przyznanie Srodk6w przez zarzqd wojew6dztwa Kujawsko - pomorskiego. wnioskuje sie o
zwiqkszenie 6rodk6w na zadaniu pn.,,Zakupy inwestycyjne na potrzeby schroniska ora
Twierzqt" o kwotq 50.000 zl na wymianq pieca centralnego ogrzewania. proponuje siq
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zmniejszenie irodk6w na zadaniu pn.,,Modernizacja progu korekcyjnego betonowego na

rzece Zglowiqczce" o kwotq 140.000 zt z przeznaczeniem na pokrycie wydatk6w
majqtkowych w Schronisku dla Zwierzqt jw. i na nowe zadanie pn.,, Przebudowa alejek w
Parku im. Henryka Sienkiewicza" na kwotq 90.000 zl w celu poprawy stanu technicznego
iwizualnego obecnych alejek w parku. W zwiqzku z wnioskiem ztoionym przez Wydziat
Inwestycji wnosi siq autopoprawkQ do projektu uchwaty bud2etowej w zakresie zmiany
planu wydatk6w majqtkowych na rok 2016 w dziale Odwiata iwychowanie - na zadaniu

,,Budowa budynku Przedszkola Publicznego nr 30 wraz z zagospoda rowan iem terenu"
proponujAc zmniejszenie wartoSci zadania iSrodk6w na 2016 rok o kwote 200.000 zl.
Odnoszqc siq do projektu uchwaty dotyczqcej Wieloletniej Prognozy Finansowej Skarbnik
Miasta Pani Janina Radzikowska poinformowata, ie jest ona dostosowana do zmian, kt6re
zostaly zaproponowane przy zmianie budietu.

Ooinia komisii statei Radv Miasta
Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Budietu, Rozwoju i

Promocji Miasta wraz z wnioskiem zlo2onym przez Zastqpcq prezydenta Miasta paniq

Magdalenq Korpolak - Komorowskq odnoinie wykreSlenia w Dziale 801 - Ojwiata i

wychowanie, Rozdziai 80104 - Przedszkola - zapisu dotyczqcego zwiqkszenia Srodk6w na
zadaniu pn. ,,Budowa budynku Przedszkola publicznego nr 30 wraz z zagospodarowan iem
terenu" o kwotq 200.000 zt. w zwiqzku z wykonaniem dodatkowych prac nieujqtych w
kosztorysie. Za udzieleniem pozytywnej opinii opowiedziala siq jedna osoba, przy o6miu
glosach wstrzymujqcych siq ibraku glos6w przeciwnych.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowal, ie otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii udzial wzieli:
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Jaroslaw chmielewski odni6sl siq do jrodk6w, o kt6re
proponuje siq zwiqkszyt zadanie dotyczqce modernizacji budynku I Lo w wysokodci 10o.ooo
zf. w zwiqzku z konieczno6ciq uregulowania naleino5ci za media, kt6re zostanq
refakturowane na wykonawcq zadania - czy ten spos6b dzialania jest powszechnie
stosowany i byf stosowany wczesniej przy innych zadaniach. ponadto pan przewodniczqcy
nawiqzuiqc do zgfoszonej autopoprawki zmniejszaiqcej o 200.000 zf. warto6i zadania
zwiqzanego z budowq budynku Przedszkola nr 30 i przeniesieniu tych irodk6w na budowq
segmentu 2ywieniowego w ZS nr 3 przypomniaf, 2e pOdczas obrad poprzedniej ses.yr w
zmianach budietowych pomniejszono jrodki na tym zadaniu w zwiqzku z ich
n iewykorzystan iem, a zatem Pan radny poprosil o doprecyzowanie tej kwestii oraz czy
przewiduje siq jeszcze inne przeniesienia Srodk6w na ww. zadaniu.
Radnv Krzvsztof Kukucki stwierdzif, 2e podziela wqtpliwoSci przewodn iczecego Rady
zwiqzane z zaproponowanQ autopoprawkE. Dlatego pan radny poprosii o wyjainienie, z
jakiego powodu w autopoprawce skierowano dodatkowe jrodki na budowg segmentu
iywieniowego dla ZS nr 3, iest to zadanie zaplanowane, kontynuowane a zatem dlaczego
dodatkowe Srodki maiq byi przeznaczone wia6nie na realizaciq tego zadania iz czego to
wynika.
Radnv Dariusz wesolowski podzielit wqtpliwoSci przedm6wc6w stwierdzaiqc ponadto,2e
przedlo2ona autopoprawka nie byia procedowana podczas obrad Komisii Bud2etu, a zatem
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czy ze wzgled6w proceduralnych nie powinna jej rozpatrzyi Komisja, poniewai radni
podczas posiedzenia wypracowali opinie do projektu uchwaly zmieniajqcej budiet, a nie do
zapis6w, kt6re zawiera przedto2ona autopoprawka gdy2 nie byfy one znane irozpatrywane
oodczas obrad.
Radnv Janusz Debczvriski odnoszqc siq do zagadnienia dotyczqcego irodk6w przeznaczonych
dla Przedszkola nr 30 w wysoko6ci 200.000 zt., kt6re zakwestionowala podczas obrad
Komisja Budtetu, Rozwoju i Promocji Miasta jak r6wniei 100.000 zl. kt6re bqdq
refakturowane wykonawcy za roboty zwiAzane z modernizacjq budynku LZK zapytal czy takie
dziafanie bylo skutkiem umowy czy te2 wynika z dodatkowych prac. Wskazane zadania
realizuje ten sam wykonawca, kt6ry prowadzi szereg inwestycji w mie6cie iw ten spos6b
miasto przedpfaca irodki tym bardziej, ie wykonawca podjql siq realizacji zadania na
okre5lonych warunkach takie finansowych.
Skarbnik Miasta Pani Janina Radzikowska odnoszqc siq do poruszanych zagadnieri wyjafnila,
ie ze wzglqd6w proceduralnych autopoprawka nie musi byi przedmiotem wniosk6w
komisji, autopoprawkq wnosi Prezydent Miasta nawet podczas obrad sesyjnych.
Przedlo2ona autopoprawka jest wynikiem wniosku Komisji Budietu, kt6ra zakwestionowala
przeniesienie kwoty 200.000 zl. pomiqdzy zadaniami. W zwiqzku z tym w autopoprawce
wraca siq do pierwotnego stanu, zadanie zostanie rozliczone, a niewykonane wydatki
wplynq na wynik. W przypadku zagadnienia zwiqzanego z fakturowaniem medi6w w
remontowanym budynku LZK Pani Skarbnik wyjasnila, 2e w tym zakresie stosuje siq r6ine
praktyki. Przy budowie najczqiciej wykonawca licznikuje na siebie wszelkie media iz chwilq
odbioru inwestor przejmuje liczniki, natomiast przy modernizacji liczniki byfy zaadresowane
na Gminq Miasto Wtoclawek izamiana adresata licznik6w powoduje wydluienia czasowe.
Miasto zobowiEzato siq do zaptaty za wszelkie media bez zmiany adresata i w zwiqzku z tym
bQdq wystawiane refaktury na wykonawcq. Aby posiadai tytul do zaptaty kwota musi byi
uwzglqdniona w bud2ecie miasta natomiast dochody z refaktur bqdq wplywaty na dochooy,
jest to podyktowane wzglqdami ksiqgowymi i zostanq wyzerowane zar6wno po stronte
dochod6w jak wydatk6w.
Po zakofczonej dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddai pod glosowanie przyjqcre
projektu uchwaly zmieniajqcej uchwaiq w sprawie uchwalenia budietu miasta Wloclawek na
rok 2016 wraz z autopoprawkq.

ooowiedzialo sie 12 radnvch przv braku glos6w przeciwnvch oraz 12 gtosacn
wstrzvmuiacvch sie.
W zwiqzku z powyiszym Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie uchwaia wraz z

autopoprawka zostafa podjeta przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala - zaiqcznik do protokolu.

Ad.7
Projekt uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie uchwalenia wieloletniej protnozy
Finansowej na lata 2016 - 2028 wraz z autopoprawkq,

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarostaw Chmielewski poinformowal, 2e wprowadzenia
do projektu ww. uchwaly dokonata Skarbnik Miasta pani Janina Radzikowska przv



omawianiu punktu nr 6 dotyczqcego zmian do bud2etu miasta, w zwiqzku z powyiszym
otworzyl dyskusje w przedmiotowej sprawie.

W dvskusii udzial wzieli:
Przewodniczacv Komisii Budietu, Rozwoiu i Promocii Miasta radnv Andrzei Pafucki wyja5nil,
i2 nie moie w chwili obecnej przedstawii opinii Komisji w przedmiotowej sprawie, poniewa2
w trakcie procedowania podczas posiedzenia Komisji Zastepca Prezydenta Miasta Pani
Magdalena Korpolak-Komorowska wycofala z projektu uchwaty bud2etowej zapis dotyczqcy
Srodk6w w wysoko(ci 200.000 zl. a zatem ulegla zmianie Wieloletnia Prognoza Finansowa i

uchwala nie zostaia poddana pod glosowanie. W trakcie dzisiejszych obrad sesyjnych
przedstawiona zostata autopoprawka, z kt6rej wynika,2e ww. Srodki zostaly przekazane na
inne zadanie a zatem bilans okazal siq taki sam jak wskazano w uchwale WPF, ale podczas
obrad Komisja nie posiadata wiedzy o przeznaczeniu kwoty 200.000 zl. na inny cel. W
zwiqzku z tym Komisja nie miala moiliwoici procedowania iglosowania nad projektem
uchwaly w sprawie WPF.
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Jaroslaw Chmielewski zwr6cit siq do Sekretarza Miasta
Pani Wiestawy Konopczyriskiej czy wobec zaistnialej sytuacji projekt procedowanej uchwaly
musi zaopiniowai Komisja Budietu, Rozwoju ipromocji Miasta.
sekretarz Miasta Pani wieslawa Konopczviska potwierdziia, ie projekt uchwaiy musi zostad
zaopiniowany przez ww. Komisjq Rady Miasta.
Wobec powyzszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowai, ie oglasza przerwq w
obradach, aby mogfo siq odbyi posiedzenie Komisji w celu wypracowania opinii do projektu
uchwaly dotyczQcej WPF.
Ponadto Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal r6wniei, ie w kolejnej przerwie
sesyjnej odbqdzie siq posiedzenie Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki Spolecznej, aby
wypracowat opiniq do projektu uchwaly dotyczqcej Zaktadu Aktywnodci Zawodowej.

Moraczewska, kt6ra nawiqzuiqc do dyskusji dotyczqcej nowych propozycji ksztalcenia w lV
Lo wyjajnila, ie jak wynika z informacji pUp brak jest zapotrzebowania na stanowiska
drukarz lub introligator, w roku 2015 jedynie 3 osoby zostaly przyiqte na sta2. w szkore
wielozawodowej w klasie trzeciej sq 3 osoby, w drugiej 3awklasiepierwszej2osobyinigoy
nie bylo wiqkszego zainteresowania tymi zawodami.
Radnv Krzvsztof Kukucki poprosil PaniE wiceprezydent o zapoznanie siq z wynikami badania
zleconego przez Ministerstwo Pracy i Polityki spolecznej i przeprowadzonego na przeiomie 3
i4 kwartatu ubieglego roku. Dotyczylo ono zawod6w deficytowych w wojew6dztwre
kujawsko-pomorskim, z kt6rego wynika, Ze na lokalnym rynku pracy m.in. grafik6w
komputerowych oraz drukarzy. Zdaniem pana radnego prezentowane podej(cie do
zagadnienia jest dyskwalifikowaniem po raz kolejny inicjatywy radnych Klubu SLD.

Przerwo w obrodach.

Wznowienie obrod po przerwie.
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WznawiajEc obrady po przerwie Przewodniczqcy Rady Miasta poprosil o przedstawienie
opinii do projektu uchwaly dotyczEcej Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016-2028
przez Przewodn iczAcego Komisji Budietu, Rozwoju iPromocji miasta

Opinia komisii statei Radv Miasta

Projekt uchwaiy rozpatrzyia oraz pozytywnie zaopiniowata Komisja Bud2etu, Rozwoju i

Promocji Miasta. Opinie w tej sprawie przedstawil Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji
radny Andrzej Palucki.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowal, ie otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgtoszei do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosfaw
Chmielewski poddal pod gfosowanie przyjqcie projektu uchwaly zmieniajQcej uchwatq w
sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016 - 2028 wraz z

autopoprawkq.
W wvniku glosowania przeprowadzonego w obecnodci 19 radnvch, za przvieciem ww.
proiektu uchwalv opowiedzialo sie 16 radnvch przv braku glos6w przeciwnvch oraz 3
glosach wstrzvmuiacvch sie.

NastQpnie Przewodniczecy Rady Miasta radny Jarostaw Chmielewski poinformowal, 2e w
rezultacie dokonanego gfosowania Rada Miasta przyjqla uchwalQ wraz z autopoprawkq w
zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala - zalqcznik do protokotu.

Ad.8
Projekt uchwaty w sprawie okreSlenia wysokoSci stawek podatku od jrodk6w
transportowych.

Prezentacji zagadnienia dokonala skarbnik Miasta Pani Janina Radzikowska informujqc,2e
stosownie do postanowiei o samorzqdzie gminnym, do wylqcznej wla(ciwojci rady gminy
naleiy podejmowanie uchwal w sprawach podatk6w i oplat w granicach okre6lonych w
odrqbnych ustawach. ustawa z dnia 12 stycznia 1991 roku o podatkach iopiatach lokalnych
nie ustala wysoko5ci konkretnych stawek podatku od Srodk6w transportowych, stad rez
Rada Miasta Wloclawek okre6la wysoko6d stawek podatkowych, jakie majq byi stosowane
na obszarze Gminy Miast Wlocfawek. Podatek od (rodk6w transportowych nie moie jednak
przekroczyi okreslonych przez ustawQ maksymalnych stawek ustalonych dla poszczeg6lnych
rodzaj6w pojazd6w. G6rne granice stawek kwotowych okreSla Minister wtaSciwy do spraw
finans6w publicznych w drodze obwieszczenia. stawki te ulegaiq corocznie zmianie na
nastepny rok podatkowy w stopniu odpowiadajecym wskainikowi cen towar6w i ustug
konsumpcyjnych w okresie I p6lrocza roku, w kt6rym stawki ulegaie zmianie, w stosunku do
antologicznego okresu roku poprzedniego. Na podstawie komunikatu prezesa Gl6wnego
urzqdu statystycznego z dnia 11 lipca 2016 roku przedmiotowy wskainik wyni6st 99,1
(spadek cen o 0,9%1. Aktualnie obowiqzuiqca uchwafa zostala podiqta 30 listopada 2015
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roku, kt6ra to w czqlci zatqcznika nr 6 dotyczacej okre(lenia wysoko6ci stawki podatku od
6rodk6w transportowych dla przyczep lub naczep posiadajqcych jednq o5 z innym systemem
zawieszenia osi jezdnych, kt6re lacznie z pojazdem silnikowym posiadajq dopuszczalnq masq

calkowita o masie nie mniejszej ni2 25 ton byla niezgodna z Obwieszczeniem Ministra
Finans6w w sprawie g6rnych granic stawek kwotowych podatk6w i oplat lokalnych w 2016
roku. Na 2017 rok we Wlociawku nie jest przewidywany wzrost ww. stawek podatku,
pozostanE one bez zmian, z jednym wszakie wyjqtkiem, gdzie stawka zostala obniiona z

uwagi na g6rnq granicq stawki kwotowej wynikajqcej z Obwieszczenia Ministra Finans6w z

dnia 28 lipca 2016 roku. Majqc powyisze na wzglqdzie uzasadnionym jest podjqcie uchwaly
okre6lajqcej stawki podatku od 6rodk6w transportowych zgodnie z obowiqzujQcymi
przepisami prawa. W mysl z art. 19 ust.2 ustawy z dnia 23 maja 1991 r. o zwiqzkach
zawodowych, zato2enia do projektu niniejszej uchwaiy zostaty przekazane do Rady
Powiatowej OPZ7, Zarzqdu Regionu NSZZ ,,Solidarno5i" oraz Tarzqdu Regionu NSZZ

,,Solidarno(i 80", w celu przedstawienia stosownej opinii.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta
Projekt uchwaly w powyiszej sprawie byl przedmiotem obrad Komisji Budietu, Rozwoju i

Promocji Miasta, kt6ra jednoglodnie pozytywnie zaopiniowata uchwatq. Opinie w tej sprawie
przedstawif Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji radny Andrzej palucki.

Projekt przedmiotowej uchwaly rozpatrzyfa oraz pozytywnie zaopiniowafa Komisja
Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska. Opiniq w tej sprawie przedstawil Radzie Miasta
Wiceprzewod niczqcy radny Krzysztof Kukucki.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowal, ie otwrera
dyskusjq nad ww. zagadnieniami.

W dvskusii udzial wzieli:
W imieniu Klubu radnych Prawa i Sprawiedliwodci przewodniczacv Radv Miasta radnv

Jaroslaw Chmielewski zlo2yf poprawke do zaiqcznika nr 7 uchwaly dotyczqcego stawek
podatku dla autobusu wnioskujqc zmianq wysoko5ci w poz. 1 z kwoty 1464 zl. na 500 zl. przy
f iczbie miejsc do siedzenia mniejszej nii 22 oraz wnioskujqc o zmianq poz. 2 z kwoty 19Og zl.
na 1000 zi. gdzie liczba miejsc do siedzenia jest r6wna lub wiqksza nii 22. pan

Przewodniczqcy stwierdzif, ie wielokrotnie podnoszona byia kwestia, ie autobusy z

Kujawsko-Pomorskiego Transportu Publicznego zostaly zarejestrowane w Lipnie z uwagi na
fakt, ie we Wloclawku obowiqzujq zbyt wysokie stawki podatku od jrodkow
transportowych. W zwiqzku z tym Rada Miasta powinna pom6c prezydentowi Miasta w
zarzEdzaniu miastem i doprowadzii do odzyskania taboru Kujawsko-pomorskiego
Transportu Publicznego a tak2e inne pojazdy zarejestrowane na terenie gmin oSciennych.
Takie dziafania pozwolq zwiqkszyi przychody budietu miasta.
Radnv Krzvsztof Kukucki w imieniu Klubu radnych sojuszu Lewicy Demokratycznej zwr6cil siq
do Przewodn iczqcego Rady o kilkuminutowq przerwq w obradach sesyjnych.
Przychylajqc siq do proSby Pana radnego Przewodniczqcy Rady Miasta oglosit 5 minutowE
przerwe w obradach.
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Przerwo w obrodach.

Wznowienie obrod po przerwie.

Wznawiajqc obrady po przerwie oraz zamkniqciu dyskusji w przedmiotowej sprawie
Przewodniczqcy Rady Miasta poddai pod glosowanie wniosek, aby w zalqczniku nr 7
dotyczEcym stawki podatku od autobus6w poz. l otrzymala brzmienie: - mnieisza ni2 22
miejsca - stawka podatku w kwocie 5OO zl.
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnosci 22 radnych za wnioskiem w
zaproponowanym brzmieniu opowiedziafo sig 18 radnych przy 3 glosach przeciwnych oraz 1
glosie wstrzymujqcym siq.
W rezultacie gfosowania poprawka uzyskala akceptacjq Rady Miasta.
Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie wniosek, aby w zalqczniku
nr 7 dotyczQcym stawki podatku od autobus6w poz.2 otrzymala brzmienie: - r6wna lub
wiqksza nii 22 miejsca - stawka podatku 1000 zt.
W wyniku gtosowania przeprowadzonego w obecno6ci 24 radnych za wnioskiem w
zaproponowanym brzmieniu opowiedzialo sig 17 radnych przy 5 gtosach przeciwnych oraz 2
glosach wstrzymujqcych siq.
W rezultacie gfosowania poprawka uzyskata akceptacjq Rady Miasta.
w nastepnej kolejnoSci Przewodniczacy Rady Miasta radny Jaroslaw chmielewski poddal
pod glosowanie przyiqcie projektu uchwafy w sprawie okreilenia wysoko5ci stawek podatru
od 6rodk6w transportowych wraz z przyjqtymi poprawkami.

przeciwnvch oraz 5 gtosach wstrzvmuiacvch sie.

wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw chmielewski
poinformowat, 2e w rezultacie dokonanego gtosowania Rada Miasta przyjqla uchwatq w
zaproponowanym brzmieniu. Dodajqc, 2e dalsze dzialania w tej sprawie nale2q do
Prezydenta Miasta, aby uchwala w podiqtym brzmieniu obowiqzywala od dnia 01 stycznra
ZU I I rOKU.

Uchwafa - zatEcznik do protokolu.

Ad.9
Projekt uchwaly w sprawie nadania nazw ulicom i placom publicznym i innym obiektom
wraz z autopoprawkq.

Kierownik Referatu Kultury pani Aleksandra Kuliriska, wyjainita, ie wprowadzono
autopoprawkQ do projektu ww. uchwaly a zatem w S 1ust. l sformulowanie,,Rondo im.
Tajnej organizacji Nauczania" zastQpuje siq sformulowaniem ,,Rondo im. Tajnej organizacji
Na uczycielskiej". Ponadto Pani Kierownik wyjainila, 2e przepis art.1g ust.2, pkt 13 ustawy z
dnia 8 marca 1990 r. o samorzqdzie gminnym upowainia Rade Miasta wiociawek oo
podejmowania uchwal w sprawie nadawania nazw ulic, plac6w publicznych i innvch



obiekt6w. Nadanie nazwy rondu, w rejonie dr6g publicznych ulicy Wojska Polskiego i

Kiliriskiego, imienia Tajnej Organizacji Nauczycielskiej (TON) zwi4zane jest z wnioskiem, kt6ry
wptynql do Urzqdu Miasta od Zwiqzku Nauczycielstwa Polskiego - Zarzqd Oddzialu we
Wfoclawku. Wniosek zostal pozytywnie zaopiniowany przez Zesp6l Opin iodawczo-Doradczy,
powolany przez Prezydenta Miasta Wlocfawek, do spraw nazewnictwa ulic, plac6w
publicznych i innych obiekt6w. W uzasadnieniu zawartym w ww. wniosku stwierdzono m.in.,
ie cyt,,,Organizacja ta rozwinQla m.in. szeroki konspiracyjny system tajnego nauczania dzieci
i mlodzieiy. Tajne nauczanie bylo jednq z form oporu, a zarazem sposobem walki nauczycieli
z najeidicq, z nara2eniem wlasnego 2ycia. Ta forma oporu ma r6wnie wysokie uznanie jak
walka z broniq w reku. Mimo represji wladz okupacyjnych rozw6j tajnej o6wiaty osiqgnql
znaczne rozmiary. We Wloctawku i regionie funkcjonowafo 78 tajnych komplet6w na
poziomie szkoly powszechnej oraz 29 komplet6w na poziomie szkofy ponadpodstawowej.
Prowadzilo je 48 nauczycieli we Wloctawku iw regionie, gl6wnie kobiety. Nauczyciele
wypefniali w ten spos6b sw6j obywatelski, patriotyczny obowiqzek. lch dzialalno6i zasluguje
na szacunek i pamiqd.". Ponadto, zgodnie z dostqpnq wiedze historyczna wiadomo, Ze

dzialalnoii w zakresie organizacji i prowadzenia tajnego nauczania w latach ll wojny
iwiatowej we Wlociawku i regionie miala charakter zdecydowanie szerszy ni2 dotychczas
twierdzono. Z ustalei dra Bogdana Zi6tkowskiego, kt6re ogtosil w publikacji pt. ,,Tajne
nauczanie i konspiracyjna dzialalnoii kulturalna na Kujawach wschodnich iw ziemi
dobrzyfskiej (powiat lipnowski) w latach 1939-1945" (Wtoclawek 2006, ss. 179) wynika, ze
we Wfocfawku tq dzialalnoSi prowadzilo, co najmniej 125 os6b, w powiecie wloctawskim g9

os6b, natomiast w powiecie nieszawskim 125 os6b (w zalqczeniu lista os6b czynnie
uczestniczacych w organizacji i realizacji tajnego nauczania na terenie Wfoclawka w latach ll
wojny Swiatowej ustalona przez ww. Bogdana Zi6lkowskiego). Nadanie rondu (w rejonie
d169 publicznych ulicy Wojska Polskiego i Kiliriskiego) imienia Tajnej Organizacji
Nauczycielskiej bqdzie wyrazem hotdu dla bohaterskiej postawy nauczycieli podczas ll wojny
jwiatowej. Uzasadnieniem lokalizacji miejsca po(wiqconego pamiqci nauczycieli tajnego
nauczania jest fakt, ii przy ww. rondzie istnialo wiqzienie, w kt6rym przetrzymywano m.tn.
aresztowanych nauczycieli z Wloclawka i okolic. Wielu z nich zginqlo w poczqtkowym
okresie wojny oraz w obozach pracy. Nadanie nazwy rondu nie pociqgnie za sobq 2adnych
koszt6w. Mieszkaicy miasta nie bqdq naraieni na wymianq dowod6w osobistych i innych
dokument6w oraz zmianq zameldowania. ponadto integralnq czqdci4 uchwaly stanowi lista
os6b prowadzqcych tajne nauczanie we wloctawku na podstawie opracowania dra Bogdana
Zi6lkowskiego pt. ,,Tajne nauczanie i konspiracyjna dziaialnodi kulturalna na Kujawacn
wschodnich i w ziemi dobrzyriskiei (powiat lipnowski) w latach 1939-1945, wloclawek 2006.
ss. 179".

Opinia Komisii stalei Radv Miasta

Projekt przedmiotowej uchwaty rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowafa Komisja Kulttrry r

Sportu. Opinie w tej sprawie przedstawif Radzie Miasta przewodniczqcy Komisji raony
Krvstia n tucza k.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarostaw chmielewski poinformowaf, 2e otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnieniami.
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W dvskusii udzial wzieli:
Radnv Janusz Debczvriski poinformowal, 2e Klub radnych PIS popiera inicjatywq, w kt6rej
wyraia sig hoid bohaterskim nauczycielom z Wloclawka i okolic. Pan radny zauwaiyl, ie
wa2nym elementem jest wprowadzona autopoprawka do projektu uchwaly, kt6ra okreSla
wfasciwq nazwq ronda. Niemniej jednak Pan radny zauwa2yl,2e w uzasadnieniu ponownie
powtarza siq sformulowanie dotyczace ,,Nauczycieli Tajnego Nauczania". Zdaniem Pana
radnego nie powinno to miei miejsca.
Kierownik Referatu Kulturv Pani Aleksandra Kuliriska wyjaSniia, 2e takie sformufowanie
zamieszczone zostafo we wniosku ztoZonym przez ZNP.

Wobec braku dalszych zgtoszeri do zabrania glos6w w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta
radny Jaroslaw Chmielewski poddat pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaty w sprawie
nadania nazw ulicom iplacom publicznym i innym obiektom wraz z autopoprawkq.
W wvniku gtosowania przeprowadzonego w obecno6ci 22 radnvch, za orzvieciem ww.
proiektu uchwalv wraz z autoooprawka radni opowiedzieli sie iednomvjlnie, qlos6w
wstrzvmuiacvch sie oraz przeciwnvch nie stwierdzono.

A zatem Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosiaw Chmielewski poinformowal, 2e w
rezultacie dokonanego glosowania Rada Miasta przyjqla uchwalQ w zaproponowanym
brzmieniu.

Uchwafa - zalqcznik do protokolu.

Ad. 10
Projekt uchwaty w sprawie zagospodarowania energii geotermalnej.

wprowadzenia do projektu uchwaly dokonal Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw
chmielewski, kt6ry poinformowal, 2e Narodowy Fundusz ochrony Srodowiska i Gospodarki
wodnej stwarza mo2liwo6ci dofinansowania przedsiqwziqcia dla rozpoznania mo2liwoici
wykorzystania zasob6w geotermalnych, tj. w6d termalnych oraz energii cieplnej suchych
skaf. Alokacja programu wynosi 200 mln zt, beneficjentami mogE byi podmioty uprawnione
do realizacji przedsiqwziqi z zakresu rozpoznawania mo2liwoici wykorzystania zasob6w
Seotermalnych, zgodnie z zapisami ustawy prawo geologiczne i 96rnicze. Formq
finansowania bqdzie dotacja - dla samorzqd6w w wysoko5ci IOOo/o koszt6w
kwalifikowa nych. wykorzystanie lr6del geotermalnych dla cel6w ciepfowniczych i
rekreacyjnych korzystnie wptynie na rozw6j miasta ijego okolic. Nasze wojew6dztwo le2y w
5rodkowo-europejskiej prowincji geotermalno-ropo-gazonoSnej, kt6ra zwiera wooy
geotermalne w r62nych zbiornikach. wtoctawek to miasto o du2ym potencjale, lecz niestety
n iewykorzystanym (dobre szlaki komunikacyjne, Swietne poloienie), przy jednoczesnym
wysokim zadtu2eniu i bezrobociu, dlatego inwestycja geotermalna dalaby impuls do rozwoju
w dziedzinie cieplownictwa oraz rekreacyjnej. Biorac powyisze pod uwagq zasadnym jest
podjqcie uchwafy w proponowanym brzmieniu.
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Opinia Komisii stalei Radv Miasta
Projekt uchwaly rozpatrzyfa oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Gospodarki Miejskiej i

Ochrony Srodowiska. Opinie w tej sprawie przedstawil Radzie Miasta Przewodniczqcy
Komisii radny Dariusz Jaworski.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowat, 2e otwtera
dyskusjq nad ww. zagadnieniami.

Wobec braku zgloszeri do zabrania glos6w w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta radny
Jaroslaw Chmielewski poddal pod gfosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie
zagospoda rowa nia energii geotermalnej.
W wvniku glosowania orzeorowadzonego w obecnojci 22 radnvch, za przvieciem ww.
proiektu uchwalv opowiedzialo sie 21 radnvch przv braku qtos6w przeciwnvch oraz l slosie
wstrzvmuiacvm sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarostaw Chmielewski poinformowal, 2e w rezultacre
dokonanego glosowania Rada Miasta przyjqta uchwalq w zaproponowanym brzmieniu.

Ad.11
Projekt uchwaiy w sprawie ustalenia oplat za korzystanie z pomieszczef szk6f i plac6wek
oSwiatowych, dla kt6rych organem prowadzqcym jest Gmina Miasto Wloclawek wraz z
autopoprawkq.

Jak poinformowala Dyrektor wydzialu Edukacji pani Agnieszka Bialopiotrowicz szkoly i

plac6wki o6wiatowe dzialaiqce na terenie Miasta wloclawek, przy wykonywaniu swoich
statutowych zada6, wtadajq n ieruchomosciam i stanowiqcymi wiasnoSi jednostki samorzqou
terytorialnego. w zwiqzku z powy2szym zawieranie um6w najmu idzieriawy obejmuiqcycn
te nieruchomoici podlega przepisom ustawy o gospodarce nieruchomosciam i igospodarce
komunalnej oraz ustawy o samorzqdzie gminnym. wiqkszo5i wtoclawskich szk6t i plac6wer
oswiatowych korzysta z dochod6w wynikaiqcych z najmu lub dzier2awy pomieszczeri
szkolnych. w zwiqzku z powyiszym na podstawie ustawy z dnia 20.12.1996 r. o gospodarce
komunalnei, kt6ra w art.4 ust. 1. stanowi, ,,Jeieli przepisy szczeg6lne nie stanowia inaczei,
organy stanowiece jednostek samorzqdu tefiorialnego postanawiajQ o (pkt. 1) wysokojci
cen i opfat albo o sposobie ustalenia cen i oplat za uslugi komunalne o charakterze
uiytecznodci publicznej oraz za korzystanie z obiekt6w iurzqdzed uiytecznosci publicznej
jednostek samorzqdu terytorialnego. Zasadnym, wiQc jest ustalenie oplat za korzystanie z
pomieszczef szk6l i plac6wek oswiatowych, dla kt6rych organem prowadzqcym jest Gmrna
Miasto wloclawek. Niniejsza uchwala porzqdkuje wysokosi opfat zgodnie z prawem, kt6re
w zapisach przytoczonych powy2ej nie przewiduiq stawek minimalnych tylko wskazuiq na
ustalenie konkretnych opfat. ponadto, przedstawiony projekt uchwaly jest ujednoliceniem
Uchwalq Nr xxvl/L79/2o72 Rady Miasta wloclawek z dnia 25 wrzeinia 2012 roku w sorawie
ustalenia minimalnych stawek czynszu najmu lub dzieriawy pomieszczei w szkofach i

plac6wkach oSwiatowych, dla kt6rych organem prowadzqcym jest Miasto wtoctawek oraz
Uchwalq Nr xl/87 /2or5 Rady Miasta wlociawek z dnia 2g wrze6nia 2015 roku. w Uchware
wskazano r6wniei oplaty za korzystanie z pomieszcze6 szk6t iplac6wek oswiatowych, dla
kt6rych organem prowadzqcym jest Gmina Miasto wloclawek, kt6re nie byly uwzglqdnione



w obowiQzujqcej do tej pory uchwale z 2072 toku". Umoiliwi to dyrektorom plac6wek
aktywne pozyskiwanie dochod6w z wynajmu oraz wlaiciwe gospodarowanie zasobami
powierzonego mienia, co przyczyni sie do usprawnienia zarzqdzania budynkami
o3wiatowymi. Ponadto dokonujqc prezentacji multimedialnej Dyrektor Wydzialu O5wiaty
Pani Agnieszka Biafopiotrowicz przedstawita analizq szacunkowq koszt6w utrzymania oraz
uzyskanych dochod6w z tytufu wynajmowanych pomieszczefi w latach 2OL4-2OL5. Jak
wyjainila Dyrektor Wydziafu Edukacji Pani Agnieszka Bialopiotrowicz autopoprawka do
projektu uchwaly zaktada zastosowanie 70%o bonifikaty dla organizacji pozarzqdowych przy
oplatach za wynajem lub dzier2awq pomieszczei w szkofach lub plac6wkach oswiatowycn
oraz doprecyzowuje wysoko5i miesiqcznych oplat za miejsca pod automaty ikserokopiarki,
a takie za miejsca pod reklamq w formie bilbordu. Pani Dyrektor poinformowala r6wnie2, 2e
w projekcie uchwaty w sprawie ustalenia optat za korzystanie z pomieszczeri szk6l i

plac6wek o5wiatowych, dla kt6rych organem prowadzqcym .jest Gmina Miasto WloctaweK
wprowadza siq nastqpujqce zmiany:

5 4. otrzymuje brzmienie:

,,S 4. Pomieszczenia, o kt6rych mowa w g 1 moga byd wynajmowane lub
wvdzier2awiane:

1) przy zastosowaniu 90% bonifikaty dla uczniowskich klub6w sportowych oraz
jednostek dziatajqcych w zakresie bezpieczefistwa i porzqdku w Miedcie, tj.
Komendy Miejskiej Policji we Wlocfawku, Komendy Miejskiej Stra2y poiarnej we
Wloclawku i Stra2y Miejskiej we Wloclawku,

2) przy zastosowaniuTO% bonifikaty dla organizacji pozarzqdowych,

1. W zafqczniku do uchwaly ,,Oplaty za korzystanie z pomieszczefi szk6l i plac6wek
o3wiatowych, dla kt6rych organem prowadzqcym jest Gmina Miasto Wfoclawek,, Lp.
14, 1.6 otrzymujE nastQpujace brzmienie:

pkt.

L4

Miejsce pod automaty, kserokopiarki l2O zl za m2/ miesiqcznie

p t(t.

_LO

Miejsce pod reklamq w formie bilbordu 50 zl za m2/ miesiqcznie

Oplaty za korzystanie z pomieszczei szk6i i plac6wek o5wiatowych, dla kt6rvch
organem prowadzqcym jest Gmina Miasto Wlocfawek

Lp. Przedmiot Oplata brutto za godzine

zegarowa

1 Sala lekcyjna 3O zl/h

2 Pracownia komouterowa t> zvn
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Pracownia specjalistyczna 55 ZVn

Pracownia jgzykowa 75 ztlh

5 Aula szkolna 50 zl/h

6 Swietlica / stol6wka 50 zlh

7 Sala gimnastyczna do 200 m'z 3O zllh

6
Sala gimnastyczna od 200 m2 do
400 m'?

40 zt/h

9 Sala gimnastyczna powyiej 400 m'z 50 zvh

10 Sklepik szkolny do 10 m 2 150 zt/ miesiqcznie

1L Sklepik szkolny od 10 m '? do 15 m'? 200 zll miesiecznie

12 Sklepik szkolnv od 15 m 'z do 30 m'z 250 zt/ ririesiqcznie

13 Sklepik szkolny powy2ej do 30 m' 300 zll m iesiQcznie

L4
Miejsce pod automaty,
kserokopia rki

!2Q zl za m2

1.5 Boisko 100 zVh

IO Miejsce pod reklamq 50 zl za m2

77
Basen / plywalnia
- z obslugq ratowniczq
- bez obsfugi ratowniczej

s0 zl/h
40 zl/h

l6 Pozostate
10 zl miesiqcznie za 1m'?
powierzchni

Opinia komisii stalei Radv Miasta
Przedmiotowa uchwala procedowana byla podczas obrad Komisji Edukacji. Czlonkowie
Komisji dokonujqc analizy projektu uchwaiy w sprawie ustalenia optat za korzystanie z
pomieszczei szk6l iplac6wek o6wiatowych, dla kt6rych organem prowadzqcym jest Gmina
Miasto Wloctawek zwr6cili siq z pro6bq do Zastepcy prezydenta Miasta pani dr Barbarv
Moraczewskiej o przedstawienie podczas obrad najbli2szej sesji Rady Miasta w dniu 24
paidziernika br. wynik6w finansowych za okres 2lat, jakie uzyskaly plac6wki oiwiatowe z

wynajmu wszystkich pomieszcze6, a w szczeg6lnoSci ile pieniqdzy uzyskal Zesp6t Szk6l
Elektrycznych za wynajem basenu. czionkowie Komisji prosili takie o oszacowanie kwory,
jakq Gmina bqdzie musiala doloiyi do wydatk6w oSwiatowych Gminy z tytutu utraconych
dochod6w z najmu po wprowadzeniu postulowanych zmian. Wobec powy2szego czlonkowie
Komisji Edukacji uznali, ie nie podejmq w dniu posiedzenia wiq2Acej opinii, natomiast
wyra2q swoje stanowisko na sesji Rady Miasta po wystuchaniu informacji, o kt6rq poprosili.
Ponadto Komisja Edukacji odnoszqc siq do projektu uchwaly przekazanego przez prezydenra
Miasta w przedmiocie ustalenia oplat za korzystanie z pomieszczei szk6l i plac6wer
oswiatowych, dla kt6rych organem zaloiycielskim jest Gmina Miasto wloctawek wyrazila w
spos6b nastqpuiqcy swoiq opiniq: za udzieleniem pozytywnej opinii opowiedzialo siq troje
czlonk6w Komisji, trzy osoby byfy przeciwne, jeden czlonek Komisji wstrzymal siq od glosu.



W rezultacie przeprowadzonego gfosowania nie doszlo do ostatecznego rozstrzygniqcia i

wydania stosownej opinii. W imieniu Komisji opiniQ w tej sprawie zaprezentowal Radzie
Miasta ZastQpca Przewodniczqcej Komisji radny Jarosfaw Hupalo.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarostaw Chmielewski poinformowat, 2e otwiera
dyskusjQ nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii udziat wzieli:
Radnv Jarosfaw Huoaio poruszyl sprawg zastosowania 9O% zni2ki za wynajem pomieszczeri
oraz wpiywu do budietu miasta i bud2et6w szk6l Srodk6w pozyskanych z tego tytulu,
kt6rych wysokoSi z pewno6ciq nie bqdzie satysfakcjon ujqca. Pan radny odni6sl siq takie do
opinii zespoiu, w kt6rym uczestniczyli przedstawiciele szk6l wyra2ajqc ubolewanie, 2e zesp6l
ten nie spotkaf siq z czlonkami Komisji Edukacji. o istnieniu takiego zespolu Komisja Edukacji
nie posiadafa wiedzy natomiast byloby, o czym podyskutowad i dokonai analizv
argument6w ka2dej ze stron.
Radnv Krzvsztof Kowalski odnoszqc siq do przedstawionej analizy zaprezentowanej przez
Paniq Dyrektor Wydzialu Edukacji zwr6cil uwagq na pozycjq dotyczqcq koszt6w izysk6w z

tytulu wynajmu sali gimnastycznej powy2ej 400 m2 gdzie zyski wynosily ok. 250 ty6. zl.
natomiast koszty ok. 200 ty6. zl. Z powyiszego wynika, 2e zysk jest niewielki w stosunku do
ponoszonych koszt6w a zatem, z czego wynika taka sytuacja. pan radny odni6sl siq r6wnie2
do opfat za godzinq korzystania z basenu z obslugq ratowniczq ibez tej obslugi, r62nica
wynosi jedynie 10 zi., zatem godzina pracy ratownika skalkulowana zostaia jedynie na
poziomie tej kwoty, czy jest to wlajciwa stawka?

odpowiadajqc na poruszane
przez radnych zagadnienia wyjasnita odnoszqc siq do sprawy stawek minimalnych,2e w
autopoprawce do projektu uchwaty przywofany zostal przepis, kt6ry m6wi o tym, ie brak
jest wartosci minimalnych, stanowi o tym ustawa z dnia 20 grudnia 199G roku o gospodarce
komunalnei, 2e jeieli przepisy nie stanowia inaczej, organy stanowiqce jednostek samorzadu
terytorialnego postanowiq o wysokosci cen ioptat albo o sposobie ustalenia cen ioplat za
usfugi komunalne o charakterze uiyteczno5ci publicznej oraz za korzystanie z obiekt6w r

urzqdze6 u2ytecznosci publicznej jednostek samorzqdu terytorialnego. z zapisu wynika,2e
nie wskazuje siq cen minimalnych a zatem brak jest podstaw do wywoiania uchwaty, w
kt6rej zaktada sie ustalenie ceny minimalnej gdyi jest to niezgodne z obowiqzuiqcymr
zapisami ustawowymi o gospodarce komunalnej. pani Dyrektor odnoszqc sig do kwestii
zastosowania 90% bonifikaty przy wynajmie pomieszczei dla podmiot6w wskazanvch w
uchwale poinformowala, 2e uchwala podiqta przez Radq Miasta w roku 2012 obowiqzuiqca
do chwili obecnej zakiada, 2e 9oo/o upust mo2e byi zastosowany dla organizacji
pozarzqdowych tj. klub6w sportowych, w przedlo2onej autopoprawce nastqpii podziar, z
kt6rego wynika, ie bonifikata w wysokodci 90% przysfuguje dla UKS oraz jednostek
dzialaiqcych w zakresie bezpieczeristwa iporzqdku w mieicie, natomiast dla pozostatych
organizacji pozarzqdowych, w tym klub6w sportowych, czyli organizacji poiytecznosci
publicznej zastosowano bonifikatq w wysoko6ci 7o%. w zwiqzku z tym po analizie staweK
zmniejszono upust z 90% do 7o%. odpowiadaiqc na zagadnienie dotyczqce stawek za
wynajem basenu w tym r6inicy wysoko6ci dotyczqcej obslugi ratowniczej pani Dyrektor
wyjasnila, 2e kosztorys r62nicuiqcy wysokodci wynajmu basenu z usfugq obslugi ratownicza i
bez tej uslugi przekazany zostal przez Dyrektora Zespofu Szk6f Elektrycznych.
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Radnv Jarosiaw Huoalo stwierdzit, i2 sprawa ta zostanie rozstrzygnieta przy konstruowaniu
bud2etu na rok przyszty, w6wczas okaie siq ile Srodk6w przeznaczonych zostanie na
pokrycie wydatk6w oSwiatowych. W roku 2015 plac6wki o6wiatowe pozyskaly Srodki z

wynajmu w wysokosci 500 tys. zt., brak jest danych ile z tej kwoty przeznaczono na
doposaienie szk6l np. w sprzet sportowy. Obecnie przyjmujqc zapisy zawarte w projekcie
uchwaly uszczuplamy kompetencje dyrektor6w szk6l dotyczqce podejmowania decyzji o
wysokoSci wynajmu pomieszcze6. Pan radny zapytal, kto bqdzie podpisywal umowy w
sprawie wynajmu pomieszczeri, od nowego roku szkolnego dyrektorzy szk6l przygotowuja
umowy natomiast sQ one podpisywane przez urzqdnik6w na stanowiskach kierowniczych w
Urzedzie Miasta, zdaniem Pana radnego podpisywanie tego rodzaju um6w powinno
pozostai wylqcznie w kompetencji dyrektor6w plac6wek wynajmujqcych pomieszczenia.
Ponadto Pan radny zwr6cil uwagq, ie od roku 2012 roku pod rzEdami obowiqzujqcej
uchwaly dzialano bezprawnie i dopiero regulacje zawarte w projekcie procedowane.;
uchwaty majq zagwarantowai prawidlowe rozwiqzania.
Radna Asnieszka Chmielewska odnoszqc siq do stawek obowiqzujqcych na basenie z

uwzglqdnieniem obslugi ratowniczej jak ibez obstugi stwierdzila, 2e ratownicy nie sq
wynajmowani na godziny, lecz sq pracownikami etatowymi szkoly isq zatrudnieni, jako
pracownicy administracji i obslugi szkoty, ich wynagrodzenia sq jednymi z najniiszych w
szkole stqd stawki wynajmu za godzinq nie sq wysokie. Zdaniem pani radnej dotychczasowr
u2ytkownicy korzystaiQcy z wynajmu pozostanE a stawki nie zmieniq siq drastycznie, dla
nowych organizacji staraiacych sig o zniiki nie bqdzie du2o miejsc, niemniej dyrektorzy
plac6wek poza terminem remontu basenu Delfin i hali osiR nie maiE narzuconego odbiorcy r

wybiore osoby, kt6re uznajE za stosowne.
Radna Mariola Gawtowska zapytata czy podczas obrad dzisiejszej sesji musi zostai podlqra
procedowana uchwala, poniewai by6 mo2e naleiy przeprowadzii analizq z udziatem
dyrektor6w plac6wek oSwiatowych wynajmuiqcych pomieszczenia oswiatowe, kt6rzy ze
swej strony wskazaliby dobre rozwiqzania gdy2 sq oni bezposrednio zainteresowani tym
zagadnieniem oraz wptywaiqcymi na wsparcie budiet6w szk6l irodkami pozyskanymi z tego
typu dziafa 6

odpowiadajqc na kwestie
poruszane przez radnych wyjaSnita, ie dyrektorzy, kt6rzy majq plac6wkq w trwalem
zarzqdzie z mocy prawa mogq podpisywad umowy i tak siq to odbywa, byd moie wyniklo
pewne niedoinformowan ie z tego powodu, 2e dyrektorzy szk6l wiedzieli, ie bqdzie poddany
pod obrady Rady Miasta obecnie procedowany projekt uchwaly ijedynq pro5bq bylo, aoy
pierwsze umowy podpisywane byly na dwa miesiqce z mo2liwo6ciq przedluienia, lecz po
kosztach przyietych przez Radq Miasta. Nie zdarzyla siQ sytuacja, aby urzqdnicy Urzqdu
Miasta podpisywali umowy za dyrektor6w plac6wek gdyi to dyrektorzy odpowiedzialni sq za
gospodarowanie maiqtkiem szk61. ponadto pani Dyrektor wyjasnita, ie konsultacje z
dyrektorami szk6t w poruszanych kwestiach byiy przeprowadzane, chod nie maiq charakteru
pisemnego gdyi wydzial Edukacji nie dziala w odrqbnodci od zda6 dyrektor6w plac6wex,
zaio2enia do projektu uchwaiy byly dyskutowane podczas spotka6 z dyrektorami szk6l,
poniewa2 proponowana uchwala dotyczy wielu plac6wek imo2e przynieii dodatkowe
Srodki dla szk6l rozmowy byly prowadzone w pewnej perspektywie czasowej. odnoszqc srq
do kwestii odstqpienia od procedowania nad uchwalq na obecnej sesji pani Dyrektor
stwierdzita,2e zgodnie z sugestia, kt6ra byla podniesiona podczas poprzednich obrad, ie nie
wnosi siq dwukrotnie pod obrady tej samej uchwaly jak r6wniei analizuiqc zapisy ustawy o
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gospodarce n ieruchomoiciami i ich zgodnoici z uchwalq z roku 20L2 o stawkach
minimalnych naleiy przemy5led czy nie powinna byi ona jednak podjqta na obecnej sesji
przez Radq Miasta.

Wobec wyczerpania glos6w w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw
Chmielewski poddat pod gfosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie ustalenia oplat
za korzystanie z pomieszczerl szk6i i plac6wek o(wiatowych, dla kt6rych organem
prowadzqcym jest Gmina Miasto Wloctawek wraz z autopoprawka.
W wvniku glosowania przeprowadzonego w obecnojci 21 radnvch, za przvieciem uchwalv
opowiedziato sie 6 radnvch. przv 10 glosach przeciwnvch oraz 5 glosach wstrzvmuiacvch sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosfaw Chmielewski poinformowal, ie w rezultacie
dokonanego glosowania uchwafa nie zostala podjqta przez Radq Miasta w zaproponowanym
brzmieniu.

Po zakoriczeniu procedowania nad ww. punktem porz4dku obrad przewodniczqcy Rady
Miasta radny Jaroslaw Chmielewski oglosil przerwq w obradach sesyjnych do godz. 12!5.
Ponadto poinformowaf, ie w trakcie przerwy w sali nr 20 obradowai bgdzie Komisja
Zdrowia, Rodziny i Opieki Spofecznej.

Przerwa w obrodoch sesyjnych.

Wznowienie obrod po przerwre.

Ad. 12
Projekt uchwaly w sprawie wyraienia zgody na przystqpienie Gminy Miasto wloclawek do
projektu wsp6ffinansowanego w ramach Regionalnego programu Operacyjnego
wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 - zo2o, oi priorytetowa 9 solidarne
spofeczefistwo, Dzialanie 9.2 Wleczenie spoleczne, poddziafanie - 9.2.2 Aktywne
wlqczenie spoleczne mlodzieiy objetej sedowym jrodkiem wychowawczym lub
poprawczym, w partnerstwie z Wojew6dztwem Kujawsko - pomorskim - partnerem
wiodqcym, Powiatem Nakielskim, powiatem Mogilefiskim, stowarzyszeniem wsparcia
Spolecznego ADITUS, pn: "Trampolina,,.

zagadnienie zostalo przedstawione przez Dyrektora Mlodzieiowego o6rodka
Wychowawczego we Wloclawku Pana Piotra Kucharskiego, kt6ry poinformowat, ie projekt
pn. ,,Trampolina" realizowany bqdzie w partnerstwie zawartym pomiqdzy Wojew6dztwem
Kujawsko - Pomorskim a GminE Miasto wtoclawek, powiatem Nakielskim, powiatem
Mogilefskim oraz stowarzyszeniem wsparcia Spotecznego ADlrus, w ramach Regionalnego
Programu Operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko - pomorskiego na lata 2014 _ ZO2O, Oi
priorytetowa 9 solidarne spoleczedstwo, Dzialanie 9.2 wlqczenie spofeczne, poddziafanre -
9'2.2 Aktywne wlqczenie spoleczne mlodzieiy obiqtej sqdowym 6rodkiem wychowawczym
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lub poprawczym. Partnerem wiodqcym projektu bgdzie Wojew6dztwo Kujawsko -
Pomorskie. Celem projektu jest wzrost aktywnoici spotecznej, edukacyjnej i zawodowej oraz
zwiqkszenie zdolnoici funkcjonowania w spoleczehstwie mfodzieiy zagroionej
wykluczeniem spolecznym. Beneficjentami projektu bqdq osoby nieletnie, wedlug kt6rych
zastosowano Srodki zapobiegania i zwalczania demoralizacji i przestqpczofci, osoby
przebywajqce w mlodzieiowych oirodkach wychowawczych i mtodzieiowych oirodkach
socjoterapii. Szacunkowa wartoid calego projektu wynosi 8.375.667,52 zt. Wysokoji
dofinansowania to kwota 7.957.828,44 zl, co stanowi 95%. Pozostale 5% to wkiad wlasny
niepieniq2ny - uiyczenie sal. Projekt realizowany bqdzie w latach 2016 - 2018. Zadania
przypisane Gminie Miasto Wlocfawek realizowai bgdzie Mlodzieiowy Ojrodek
Wychowawczy we Wlociawku. MajEc na uwadze korzy6ci wynikajqce z realizacji projektu
oraz grupy docelowe, kt6re zostanq objqte wsparciem, zasadne jest przyjgcie
przedmiotowej uchwaly.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta

Przedloiony projekt uchwaly byl przedmiotem obrad Komisji Edukacji, kt6ra rozpatrzyra
oraz jednomydlnie pozytywnie zaopiniowala przedstawionq uchwalq. Opiniq w tej sprawie
przedstawit Radzie Miasta Wiceprzewodn iczqcy Komisji radny Jaroslaw Hupalo.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarostaw chmielewski poinformowal, ie otwiera
dyskusjq nad projektem procedowanej uchwaty.

Wobec braku glos6w w dyskusji na temat procedowanego punktu porzqdku obrad,
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarostaw chmielewski poddal pod glosowanie przyiqcie
projektu uchwaly w sprawie wyra2enia zgody na przystqpienie Gminy Miasto wiociawek do
projektu wsp6lfinansowanego w ramach Regionalnego programu Operacyjnego
wojew6dztwa Kujawsko - pomorskiego na lata 2014 - 2ozo, oi priorytetowa 9 solidarne
spofeczedstwo, Dzialanie 9.2 wtqczenie spoleczne, poddzialanie - 9.2.2 Aktywne wlqczenre
spofeczne mlodzieiy objqtej sqdowym Srodkiem wychowawczym lub poprawczym, w
partnerstwie z wojew6dztwem Kujawsko - pomorskim - partnerem wiodqcym, powiatem
Nakielskim, Powiatem Mogileriskim, stowarzyszeniem wsparcia spolecznego ADlrUS, pn:
"Tramoolina".

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw chmielewski poinformowaf, ie w rezultacre
dokonanego glosowania

Uchwala - zafqcznik do protokolu.

stwierdzono.
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Ad. 13
Projekt uchwaiy w sprawie przyjqcia ,,Programu AktywnoSci Lokalnej dla Miasta
Wfocfawek na lata 2015 - 2020".

Wprowadzenia do zagadnienia dokonal Dyrektor MOPR Pan Piotr Grudzifiski wyjadniajqc, 2e

samorzqdy gminne, zgodnie z ustawq o pomocy spolecznej, zobowiqzane sE

do opracowania wlasnych program6w pomocowych. Programem takim jest ,,Program
Aktywnodci Lokalnej dla Miasta Wloclawek na lata 2016 - 2O2O". Obowiqzek sporzqdzenia
programu wynika wprost z art.77 ust. 1 pkt L ustawy o pomocy spofecznej z dnia 12 marca
2004 r., kt6ry m6wi, ie do zadarl wiasnych gminy nale2y opracowanie irealizacja gminne.l
strategii rozwiqzywania problem6w spolecznych ze szczeg6lnym uwzglednieniem
programow pomocy spotecznej, profilaktyki i rozwiqzywania problem6w alkoholowych i

innych, kt6rych celem jest integracja os6b i rodzin z grup szczeg6lnego ryzyka. ,,Program
Aktywnosci Lokalnej dla Miasta Wloclawek na lata 2016 - 2020" stanowi r6wnie2 realizacjg
zapis6w zawartych w Strategii Rozwiazywania Problem6w Spolecznvch dla Miasta
Woclawek na lata 2016 - 2O2O. ,,Pro{am Aktywnoici Lokalnej dla Miasta Wloclawek na
lata 2016 - 2O2O" poddany zostai konsultacjom z organizacjami pozarzadowymi
ipodmiotami, o kt6rych mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o
dzialalno(ci poiytku publicznego i o wolontariacie.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta
Przedfo2ony projekt uchwafy byl przedmiotem obrad Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki
Spolecznej, kt6ra po jego rozpatrzeniu pozytywnie zaopiniowala ww. uchwafq. Opiniq w tej
sprawie przedstawil Radzie Miasta przewodniczqcy Komisji radny Tomasz Nagala.

Przewodniczacy Rady Miasta radny Jaroslaw chmielewski poinformowal, ie otwiera
dyskusjq nad projektem procedowanej uchwaty.

wobec braku dyskusji oraz uwag na temat przedstawionego zagadnienia przewodniczqcy
Rady Miasta radny Jaroslaw chmielewski poddal pod glosowanie przyiqcie projektu uchwaty
w sprawie przyiqcia ,,Programu Aktywnojci Lokalnej dla Miasta wfocfawek na lata 2016 -
2020".

stwierdzono.

A zatem Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie uchwata zostafa podiqta przez Radq
Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala - zalqcznik do protokotu.

Ad. 14
Projekt uchwaly w sprawie przyjqcia programu ,,Wloclawska Karta Seniora,,.

Jak poinformowal Dyrektor wydzialu polityki spolecznej i Zdrowia publicznego pan piotr
Bielicki - Program ,,wloclawska Karta seniora" bqdqcy wlociawskq edyciq 096lnopolskiej



Karty Seniora, zwany dalej ,,Programem" skierowany jest do os6b, kt6re ukoficzyly 60 rok
iycia i zamieszkujq Miasto Wloclawek. ,,Prcgram" jest elementem polityki spotecznej
realizowanej przez Miasto, kt6rej celem jest wsparcie os6b w wieku powyiej 60 lat.

,,Ptogtam", umo2liwi osobom legitymujEcym siQ 0g6lnopolskQ Karta Seniora - edycja
Wloclawek korzystanie z ulg wprowadzonych przez miejskie jednostki organizacyjne oraz
firmy prywatne, jak r6wnie2 przez og6lnopolskich partner6w Og6lnopolskiej Karty Seniora.
Obecnie w 096lnopolska KartQ Seniora zaanga2owanych jest ponad 300 partner6w
og6lnopolskich, wdr6d kt6rych znajdujq siq miqdzy innymi: uzdrowiska, oirodki zdrowotno-
medyczne, o6rodki rehabilitacyjne, oSrodki kulturalne (kina, teatry, muzea, klu bokawiarn ie),
akademie jgzykowe. PrzyjQcie takiego rozwiQzania spowoduje, po pierwsze, mo2liwoit
korzystania z ulg wprowadzonych przez partner6w og6lnopolskich, jak r6wnie2 obni2y koszty,
wynikajqce z wprowadzenia na terenie Miasta dw6ch kart - miejskiej i og6lnopolskiej.

Opinia Komisii statei Radv Miasta
Przedio2ony projekt uchwaty byl przedmiotem obrad Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki
Spolecznej, kt6ra po jego rozpatrzeniu pozytywnie jednoglojnie zaopiniowata ww. uchwalq.
Opiniq w tej sprawie przedstawii Radzie Miasta przewodniczqcy Komisji radny Tomasz
Nagala.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowai, 2e otwiera
dyskusjq nad projektem procedowanej uchwaiy.

wobec braku dyskusji oraz uwag na temat przedstawionego zagadnienia przewodniczqcy
Rady Miasta radny Jaroslaw chmielewski poddal pod glosowanie przyiqcie projektu uchwary
w sprawae przyjqcia Programu ,,Wtoctawska Karta Seniora,,.

stwierdzono.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie uchwata zostala podiQta przez Radq Miasta
w zaproponowanym brzmienru.

Uchwala - zalqcznik do protokolu.

Ad. 15
Projekt uchwaly zmieniaiqcy uchwafq w sprawie utworzenia samorzqdowego zakladu
budietowego pod nazwq Zaklad Aktywno3ci Zawodowej we Wloclawku,

wprowadzenia do zagadnienia dokonai Dyrektor Wydziafu polityki spolecznej i Zdrowra
Publicznego Pan Piotr Bielicki informujqc,2e samorzqd Miasta wlocfawek podjql dziaiania na
rzecz utworzenia Zakladu AktywnoSci Zawodowej stwarzaiEcego moiliwo6ci rozwoju
zawodowego i spolecznego os6b n iepeinosprawnych. Jednostka ta funkcjonowad bqdzie,
jako samorzqdowy zaklad budietowy. Gmina Miasto wfoclawek, iako organizator jednostki
zobowiqzana jest do zloienia do wojewody Kujawsko-pomorskiego wniosku o nadanre
statusu zaktadu aktywno6ci zawodowej. Na dzieri zlo2enia wniosku zakfad powinien byi



wyodrebniona organizacyjnie ifinansowo jednostkq. W zwiqzku z powyiszym zachodzi
koniecznoii uchylenia zapisu Uchwaly Nr X/7I/2O75 z 29 sierpnia 2015 r. w sprawie
utworzenia samorzqdowego zaktadu budietowego pod nazwq Zakfad Aktywno6ci
Zawodowej we Wloclawku dotyczqcego rozpoczqcia dzialalnoici jednostki z dniem uzyskania
statusu zaktadu aktywnoSci zawodowej. Zgodnie z art. 15 ust.5 ustawy z dnia 27 sierpnia
2009 r. o finansach publicznych nowo tworzonemu samorzqdowemu zaktadowi
bud2etowemu mo2e byi przyznana jednorazowa dotacja z bud2etu jednostki samorzadu
terytorialnego na pierwsze wyposaienie w irodki obrotowe. Ze wzglqdu na koniecznoji
ponoszenia wydatk6w przez samorzqdowy zaklad bud2etowy w ramach organizacji jednostki
przed zloieniem wniosku do Wojewody o nadanie statusu zakladu aktywnojci zawodowej,
naleiy dokonad zmiany zapisu, kt6ry w dotychczasowym brzmieniu uniemoiliwia podjqcre
n iezbqd nych dzialad.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta
Przedlo2ony proiekt uchwaly byf przedmiotem obrad Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki
Spolecznej, kt6ra po jego rozpatrzeniu pozytywnie zaopiniowaia ww. uchwalq. Opiniq w re1
sprawie przedstawil Radzie Miasta przewodniczqcy Komisji radny Tomasz Nagala.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw chmielewski poinformowal, ie otwiera
dyskusjq nad projektem procedowanej uchwaly.

W dvskusii udziat wzieli:
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Jaroslaw chmielewski poprosit o wyjasnienie, kiedy
powziqto wiedze o koniecznoici spelnienia pewnych wymog6w, kt6re spowodowaty
wywotanie ww. uchwaty, a tak2e o podanie terminu rozpoczqcia dziafalnoici przez zAZ oraz
czy dopetnione zostanE w tej kwestii przewidziane prawem formalnosci iterminy. pan raony
poruszyf takie sprawq podlqczenia energii elektrycznej w plac6wce oraz kwestie zaiecia
komorniczego z powodu braku podpisania cesji i poprosit o udzielenie informacie na
powy2sze zagadn ienia.

wyja5nii,2e
aby m6c zatrudnii osoby w zAZ naleiy pozyskad irodki w ramach dotacji, kt6ra mo2e zostai
uruchomiona dopiero po zlo2eniu wniosku do wojewody o nadanie statusu zakladu po
uprzedniej zmianie zapisu, kt6ry w dotychczasowym brzmieniu uniemozliwia podiqcre
niezbqdnych w tym celu dziafari. A zatem na dzie6 zlo2enia wniosku zaklad powinien
stanowid wyodrqbnionq organizacyjnie ifinansowo jednostkq, w zwiqzku z tym niezbqdne
jest uchylenie zapisu uprzednio podietej uchwaly dotyczEcego rozpoczqcia dzialalnoici zAZ z
dniem uzyskania statusu zakladu aktywnosci zawodowej. sytuacja zaistniata w ubiegtym
tygodniu, a proces zachodzqcy w tej sprawie jest bardzo dynamiczny i nie chodzi wylqcznre o
czeji inwestycyjnq, ale szeregu innych dziatari. w zwiqzku z powziqciem wiedzy, kt6ra
odbiegala od przyiQtego wczesniej procedowania w tym zakresie, zaistniala sytuacja, aby w
trybie przyspieszonym rozwiqzai problem poprzez wywolanie zaproponowanej uchwaly.
Pozwoli to na zatrudnienie w zAz pracownik6w w miesiqcu listopadzie, natomiast
uruchomienie plac6wki nastEpi w miesiqcu grudniu br. Na podkre(enie zastuguje,2e tego
rodzaju przedsiqwziqcie, iakim jest nowy zakrad pracy swiadczqcy konkretne ustugi wymaga
pewnego procesu uruchamiania i trwa6 0n bqdzie ok.3 miesiqcy gdyi organizator, czyli
samorzad miasta ma 3 miesiqce na pelne zatrudnienie os6b n iepelnosprawnych w stosunku
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do liczby deklarowanej we wniosku. Oznacza to,2e wszystkie uslugi Swiadczone przez zaktad
nie bqdq uruchomione od pierwszego dnia jego dzialalnoici. Jak poinformowal Pan Dyrektor
zakoriczyl siq odbi6r budynku, w chwili obecnej obiekt posiada zabezpieczenie we wszelkie
media jak i ochronq obiektu natomiast Wydziat posiada Srodki zwiEzane z ww. oplatami.
Do zagadnie6 sygnalizowanych w zapytaniu odniosla siq Zastepca Prezvdenta Miasta ds.
rozwoiu i inwestvcii Pani Magdalena Korpola k-Komorowska poinformowal, ie sq zajqcia
komornicze dla firmy, kt6ra prowadzila izakoriczyla inwestycjQ, nastqpil odbi6r i przekazanie
obiektu. Ka2de zajqcie komornicze rozpatrywane jest indywidualnie przez Wydzial Finans6w
w zwiqzku z tym informacjq w tej sprawie przedstawiq stuiby finansowe.
Skarbnik Miasta Pani Janina Radzikowska potwierdzila, ie wptywajq zajqcia komornicze na
gl6wnego wykonawcq, zgodnie z przepisami zajqcia komornicze sq uwzglqdniane po
potrqceniu w pierwszej kolejno6ci nale2no(ci inwestora a nastqpnie Srodki te przekazywane
sq do komornika. W chwili obecnej z ww. inwestycji przekazano do komornika jrodki w
wysokosci 157 tys. zl. Talqcia komornicze dotyczq nie tylko bylego, lecz takie i innych
wykonawc6w Kwoty naleinosci miasto zamiast wykonawcy musi przekazai komornikowi nie
ponoszEc szkody na tego rodzaju operacji, a przelewy tego typu operacji nie podlegajq
oplacie zgodnie z umowQ bankowq.

Po zakofczeniu dyskusji w przedmiocie omawianego zagadnienia przewodniczqcy Raoy
Miasta poddal pod gtosowanie przyiqcie projektu uchwaly zmieniaiqcy uchwafq w sprawre
utworzenia samorzqdowego zakladu budietowego pod nazwq Zakfad Aktywnodci
Zawodowej we Wloctawku.

stwierdzono.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie uchwala zostala podieta przez Rade Miasta
w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala - zatqcznik do protokotu.

Ad. 15
Projekt uchwaly zmieniaiqcej uchwafq w sprawie wyraienia zgody na ustanowienie
odrqbnej wlasnoici lokalu nr 4 A przy ul. Dziewiriskiej 13 A, z nieruchomosci obiQtej Kw
wL, tw looo42773lo,kt6rcj Gmina Miasto wloclawek jest wsp6lwlaicicielem oraz zbycie
udzialu stanowiqcego wfasnosd Gminy Miasto wloclawek w nieruchomoici wsp6lnei,
kt6ry lqcznie z udzialami innych wsprilwlaScicieli tej nieruchomoici stanowi lokat
mieszkalny.

wprowadzenia do zagadnienia dokonal Dyrektor wydzialu Gospodarki Miejskiej pan Roman
stawisiriski informuiqc, ie Uchwatq nr xxvfit/2r8/2012 z dnia 10 grudnia 2012 r. Raoa
Miasta Wloclawek w I 1 wyrazila zgodq na ustanowienie odrqbnej wlasno6ci lokaru
mieszkalnego nr 44 pofo2onego we wloclawku przy ul. Dziewifskiej 13A, z nieruchomoici
obietej KW wL, 7w/ooo42773/o, ktorej Gmina Miasto wloclawek jest wsp6lwlascicierem
wraz z wlaicicielami wyodrqbnionych z tej nieruchomoici lokali, dla kt6rych przedmiotowa
nieruchomoii - wyodrqbniony lokar - jest nieruchomosci4 wsp6rnq. w s 2 ww. uchwary,
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Rada Miasta Wtoclawek wyrazila zgodq na zbycie udzialu stanowiacego wlasnoii Gminy
Miasto Wloclawek w wysokoSci 223/6223 w nieruchomoici wsp6lnej przy ul. Dziewiriskiej
13A, kt6ry lqcznie z udzialami innych wsp6lwlaicicieli tej nieruchomoici stanowi podstawe
wyodrqbnienia lokalu mieszkalnego nr 44 z przynaleinq mu czq6ciq gruntu, na rzecz
dotychczasowego najemcy - nabywcy - lokalu, za cenq ustalonq przez rzeczoznawce. Przy
sprzeda2y lokalu nr 44 wraz z udzialem w prawie do wlasno6ci nieruchomo6ci wsp6lnej
igruntu w wysokodci 223/6223, udziai Gminy Miasto Wloclawek, jako czlonka wsp6lnoty
mieszkaniowej, uleglby zmianie z 2772/6223 i wyni6stby 2549 /6223. Uchwalq nr
XXXVII/133/2013 z dnia 25 listopada 2013 r. zmieniony zostal 5 2 ww. uchwaly, z uwagr na
fakt, ii do wyliczenia udzial6w w nieruchomojci wsp6lnej Dziewiriska 134 nale2aio
uwzglqdnii zestawienie, w kt6rym ujety zostal r6wniei lokal strychowy stanowiqcy wtasnoSd
wsp6lnoty mieszkaniowej, zaadaptowany w 1995 roku na lokal mieszkalny nr,9. Wobec
czego udzial GminV Miasto Wtocfawek w nieruchomojci wsp6lnej Dziewiriska 134, zgodnie z

tym zestawieniem, wyni6sl 227U664I. Przy sprzeda2y lokalu nr 4A wraz z udziaiem w
prawie do wlasno6ci nieruchomo6ci wsp6lnej igruntu w wysokoSci tjI/664I, udziaf Gminy
Miasto Wloclawek, jako czlonka wsp6lnoty mieszkaniowej, ulegtby zmianie z 22TI/664I i

wyni6slby 2700/6641. Na podstawie sporzqdzonej 6 lipca 2015 r. kompleksowej
inwentaryzacji budynku wraz z wyliczeniem udzial6w wlaicicieli wszystkich lokah w
nieruchomojci wsp6lnej, sporzqdzonej na zlecenie wsp6lnoty mieszkaniowej, zmianie ulegta
powierzchnia uiytkowa niekt6rych lokali, wobec czego zmienily siq udziaty wlaicicieli w
nieruchomoici wsp6lnej. udzial Gminy Miasto wfoclawek zgodnie z tym zestawieniem
wynosi 227r/6661. w efekcie sprzeda2y lokalu nr 4A wraz z udzialem w prawie do wtasno6ci
nieruchomojci wsp6lnej i gruntu w wysokodci rj7/6661, udziaf Gminy Miasto wtoclawer,
jako czfonka wsp6lnoty mieszkaniowei, ulegnie zmianie i wyniesie 2100/666r. w zwiqzku z
koniecznosciq zmiany powierzchni uiytkowej niekt6rych lokali w opracowanej w roku 2015
przez wsp6lnotq inwentaryzacji budynku, 2! lipca 2016 r. sporzqdzone zostaio zestawienre
powierzchni i udziai6w lokali mieszkalnych przy ul. Dziewiriskiej 13A. udziat Gminy Miasto
wloclawek zgodnie z tym zestawieniem wynosi 2r49/6s39. w efekcie sprzedaiy lokalu nr
4A wraz z udziatem w prawie do wlasnoici nieruchomoici wsp6lnej i gruntu w wysokodci
165/6539, udzial Gminy Miasto wlociawek, jako czlonka wsp6lnoty mieszkaniowej, ulegnie
zmianie i wyniesie 1984/6539. wptata dokona na przez kupui4cego udzial stanowrEcy
wlasnoii Gminy Miasto wlociawek, zasili konto wsp6lnoty mieszkaniowei, tj. zar6wno
Gminq Miasto Wtoctawek, jako wla5ciciela niewyodrqbn ionych lokali oraz wlajcicieli lokalijui wyodrqbnionych. wskutek zmniejszenia udziatu Gminy Miasto wiociawek we
Wsp6lnocie Mieszkaniowej Dziewiriska 13A, zmniejszeniu ulegnq opfaty GMW na
utrzymanie czqsci wsp6lnej nieruchomoSci, tj. oplata eksploatacyjna, oplata z tytufu
funduszu remontowego.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta
Projekt uchwaly byt przedmiotem obrad Komisji Gospodarki Miejskiej i ochrony Srodowisxa,
kt6ra jednomyilnie pozytywnie zaopiniowala przedlo2onE uchwafq. w imieniu Komisji
opiniQ w powyiszej sprawie przedstawii Radzie Miasta przewodniczqcy Komisji radny
Da riusz Jaworski.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarostaw Chmielewski poinformowal, 2e otwiera
dyskusjq nad projektem procedowanej uchwaly.
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Wobec braku zgloszeh do zabrania glosu w dyskusji na temat przedstawionego zagadnienia
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poddaf pod glosowanie przyjqcie
projektu uchwaly zmieniajacej uchwalg w sprawie wyraZenia zgody na ustanowienie
odrqbnej wlasnojci lokalu nr 4 A przy ul. Dziewiriskiej 13 A, z nieruchomo6ci objqtej KW WL,
\W /00042773/0,kt6rej Gmina Miasto Wloclawek jest wsp6lwlaicicielem oraz zbycie udzialu
stanowiecego wlasno6i Gminy Miasto Wtoctawek w nieruchomo6ci wsp6lnej, kt6ry iqcznie z

udzialami innych wsp6lwfaScicieli tej nieruchomoici stanowi lokal mieszkalny.
W wvniku gfosowania przeprowadzonego w obecnojci 23 radnvch, za przvieciem uchwalv
radni opowiedzieli sie iednomvslnie, glos6w orzeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie nie
stwierdzono.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie uchwata zostala podjeta przez Radq Miasta
w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala - zalqcznik do protokolu.

Ad. 17
Projekt uchwaly zmieniaiqcej uchwale w sprawie uprawniefi pasaier6w do ulg izwolnieri
w oplatach za przew6z w publicznym transporcie zbiorowym o charakterze uiytecznosci
publicznej w granicach administracyjnych miasta Wlocfawek wykonywanym przez
Operatora - Miejskie Przedsiebiorstwo Komunikacyjne Sp6lka z o.o. we Wloclawku.

Jak wyjainif Dyrektor wydzialu Gospodarki Miejskiej pan Roman stawisiriski przedlozony
projekt uchwaly powiqksza katalog os6b uprawnionych do ulg izwolnieri w przejazdach
Srodkami komunikacji miejskiej, realizowanych przez Operatora tj. Miejskie
Przedsiqbiorstwo Komunikacyjne Sp6lka z o.o. we Wfoctawku, w granicach
ad min istracyjnych miasta wloclawek. przyznanie darmowych przejazddw pasaierom
komunikacji miejskiej w dniu wszystkich Swiqtych ma na celu zachqcenie os6b
dojeidiaiqcych do nekropolii indywidualnym transportem do skorzystania z transportu
publicznego. Efektem tego powinno byi zmniejszenie kongestii ulicznych, kt6re w tym dniu
wystqpuia szczeg6lnie na trasach dojazdowych do cmentarzy, jak r6wnie2 zlagodzenie
deficytu miejsc parkingowych oraz poprawa bezpieczefistwa na drogach. Moiliwoii
bezplatnych przejazd6w bqdzie dodatkowym argumentem za tym, aby skorzystac z
przygotowanej oferty przewozowej. Art. 5 ustawy z dnia 20 lipca 2000r. o ogtaszaniu akt6w
normatywnych i niekt6rych innych akt6w prawnych stanowi, 2e przepisy nie wylqcza;q
moiliwoici nadania aktowi normatywnemu wstecznej mocy obowiqzuiqcej, je2eli zasady
demokratycznego pafstwa prawnego nie stoiq temu na przeszkodzie. w zwiqzku z rym
uzasadnione jest podiecie uchwaly wprowadzaiqcej z dniem 1 listopada uprawnienie oo
bezptatnych przejazd6w.

Opinia Komisii stafei Radv Miasta
Przedmiotowy projekt uchwaly jednoglo(nie pozytywnie zaopiniowala Komisja Gospodarki
Miejskiej i ochrony Srodowiska. opiniq w tej sprawie przedstawil przewodniczEcy Komisji
radnV Dariusz Jaworski.



W dvskusii udzial wzieli:
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Jarostaw Chmielewski wypowiadajqc siq w imieniu Klubu
radnych PIS wni6sl poprawkq do uchwaly i zaproponowal, aby ust. l pkt 12 otrzymal
brzmienie: ,,pasaierowie linii miejskich oraz specjalnych w dniu 31 paidziernika, l listopada
oraz 2 listopada". Takie rozwiqzanie poslu2y mieszkaricom miasta, przyczyni siq do poprawy
bezpieczeristwa iumoiliwi w wiqkszym stopniu skorzystanie z komunikacji miejskiej.
Radnv Krzvsztof Kukucki w imieniu Klubu radnvch SLD popierajqc propozycjq zlo2onq przez
Przewod niczqcego Rady wni6sl o wprowadzenie do procedowanego projektu uchwaly zmian
o n astQpujacej tre6ct:

1) w51ust. ldodajesiq:
a) pkt 13 w brzmieniu:,,13) dzieci powy2ej 4 roku iycia do rozpoczqcia odbywania

obowiqzkowego rocznego przygotowania przedszkolnego",

b) pkt 14 w brzmieniu: ,,!41 dzieci w okresie od rozpoczqcia odbywania rocznego
przygotowania przedszkolnego do ukoriczenia edukacji w szkole podstawowej, w
szkolach publicznych i niepublicznych o uprawnieniach szk6f publicznych",

C) pkt 15 w brzmieniu: ,,15) dawcy kom6rek, tkanek lub narzqd6w".

2\ w$ 2 dodaje siq:
a) pkt 12 w brzmieniu: ,,12) dzieci powyiej 4 roku 2ycia do rozpoczqcia odbywania

obowiqzkowego rocznego przygotowania przedszkolnego - oSwiadczenie o wieku
dziecka osoby opiekujqcej siq nim w czasie podr6iy".

b) pkt 13 w brzmieniu: ,,13) dzieci w okresie od rozpoczqcia odbywania rocznego
przygotowania przedszkolnego do ukoriczenia edukacji w szkole podstawowej, w
szkotach publicznych i niepublicznych o uprawnieniach szk6f publicznych -
za(wiadczenie o spetnieniu obowiqzku rocznego przygotowania przedszkolnego
wydane przez jednostkq prowadzqcq przygotowanie przedszkolne, wa2ne
legitymacje szkolne, wedlug wzoru okreSlonego odrqbnymi przepisami,,,

c) Pkt 14 w brzmieniu: ,,14) dawcy kom6rek, tkanek lub narzqd6w - legitymacja Dawca
Przeszczepu lub Zasluiony Dawca przeszczepu".

3) 5 3 otrzymuje brzmienie:,,5 3. Oo korzystania z przejazd6w ulgowych 50% jrodkamr
komunikacji miejskiej uprawnieni sq:
1) Uczniowie szk6l dziennych (z wylqczeniem szk6l podstawowych), dziatajqcych

na podstawie ustawy o systemie oSwiaty z wyjqtkiem szk6l dla doroslycn,
wieczorowych i zaocznych,

2) Dzieci i mfodziei nie objQta obowiqzkiem szkolnym wskutek choroby lub
niepelnosprawnoSci, w wieku od 4 do 16 roku 2ycia,

3) Emeryci do 55 roku 2ycia,
4) Osoby niepelnosprawne o umiarkowanym i lekkim stopniu

n iepelnosprawno6ci,
5) Studenci zagranicznych uczelni wyiszych do ukoficzenia 26 roku 2ycia".
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4)

s)

uchyla sie 5 4.

wS6uchylasiqpktli2

Pozostale zapisy uchwafy pozostawia siq bez zmian.

Wiceprzewod n iczaca Radv Miasta Radna Ewa Szczepariska stwierdzila, 2e z satysfakcjq
przyjQfa zmiany zaproponowane przez przedm6wcq dla dobra mieszkaric6w miasta.
Niemniej jednak Pani radna ma wqtpliwoSci czy ich zakres jest zgodny z przepisami i moie
byi procedowany podczas dzisiejszych obrad, ponadto propozycja rozszerzenia projektu
uchwafy o kolejne punkty nie byla procedowana podczas obrad Komisji stalych, a zgfoszone
propozycje sq niezgodne z zapisem uchwaty, kt6ra zostata ujQta w porzqdku obrad
sesyjnych. W zwiqzku z tym Pani radna zwr6cila siq z propozycjq, aby w tym wzglqdzie gros
zabrala Pani sekretarz Miasta iodniosta siq do zgfoszonych przez pana radnego propozycji
zmian do uchwaly.
Glos zabrat Dvrektor wvdziafu Gospodarki Mieiskiei pan Roman stawisiriski wyjajniaiqc, ze
projektodawca zmiany uchwaly wskazal nie tylko na przyczyny i nastepstwa zgloszone.l
propozycji, lecz r6wniei wskazal na moiliwoici finansowe, kt6re w sytuacji zwolnienia
wskazanego w projekcie uchwaly wynoszE ok. 11.500 zf. i kt6re z poziomu zapis6w
bud2etowych sq zabezpieczone w bud2ecie przy uwzglqdnieniu zaproponowanego
rozwiqzania. Natomiast projektodawca pan radny Krzysztof Kukucki poszerzaiEc katalog
zmian, rozszerzyl zakres zwolniei ni2 w zgloszonej uchwale, nie wskazuiqc ir6def ich
finansowania oraz konsekwencji, kt6re w wyniku zastosowania tak duiych zmian wptynq na
znaczQce zmniejszenie wpiywu Srodk6w budietowvch.
Po zakoriczeniu dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarostaw chmielewski przystapil
do gfosowania nad poprawkami zgioszonymi do projektu procedowanej uchwaly.

,,pasa2erowie linii miejskich oraz specjalnych w dniu 31 paidziernika, 1 listopada i
listooada".
w wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnodci 23 radnych za zgloszonym wnioskrem
opowiedziaio siq 22 radnych przy braku gfos6w przeciwnych oraz 1 giosie wstrzymujqcym
sie. W rezultacie przeprowadzonego glosowania poprawka zostala uwzgledniona.

,,dzieci powyiej 4 roku 2ycia do rozpoczqcia odbywania obowiqzkowego rocznego
przygotowania przedszkolnego,,.
W wyniku gfosowania przeprowadzonego w obecnoici 23 radnych za zgloszonym wnioskiem
opowiedziafo siq 15 radnych przy braku glos6w przeciwnych oraz g glosach wstrzymuiqcycn
siQ. W rezultacie przeprowadzonego glosowania poprawka zostala uwzglqdniona.

,,dzieci w okresie od rozpoczecia odbywania
ukoriczenia edukacji w szkole podstawowej,
uprawnieniach szk6l publicznych,,.

rocznego przygotowania
w szkotach publicznych

przedszkolnego do
i niepublicznych o
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W wyniku gfosowania przeprowadzonego w obecnoici 22 radnych za zgloszonym wnioskiem
opowiedziafo sig 14 radnych przy braku gtos6w przeciwnych oraz 8 gtosach wstrzymujEcych
siQ. W rezultacie przeprowadzonego glosowania poprawka zostala uwzglqdniona.
- przviecie poprawki do proiektu uchwalv, w kt6rei S 1ust. 1 okt 15 otrzymuje brzmienie:
,,dawcy kom6rek, tkanek lub narzqd6w - legitymacja Dawca Przeszczepu lub Zasluiony
Dawca Przeszczepu".
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnodci 23 radnych za zgloszonym wnioskiem
opowiedziato siq 16 radnych przy braku glos6w przeciwnych oraz 7 glosach wstrzymujqcych
siq. W rezultacie przeprowadzonego glosowania poprawka zostata uwzglQdniona.
- przviecie poprawki do proiektu uchwatv. w kt6rei 5 2 pkt 12 otrzvmuie brzmienie: ,,dzieci
powyiej 4 roku iycia do rozpoczqcia odbywania obowiqzkowego rocznego przygotowania
przedszkolnego - oiwiadczenie o wieku dziecka osoby opiekujqcej siq nim w czasie
pod16iy".
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno6ci 23 radnych za zgloszonym wnioskiem
opowiedziato siq 15 radnych przy braku gios6w przeciwnych oraz 8 glosach wstrzymujEcych
siQ. W rezultacie przeprowadzonego glosowania poprawka zostaia uwzglqdniona.
- przyjecie poprawki do proiektu uchwalv, w kt6rei 5 2 okt 13 otrzvmuie brzmienie: ,,dzieci w
okresie od rozpoczqcia odbywania rocznego przygotowania przedszkolnego do ukoriczenia
edukacji w szkole podstawowej, w szkotach publicznych i niepublicznych o uprawnieniach
szk6f publicznych - za!wiadczenie o spelnieniu obowiqzku rocznego przygotowania
przedszkolnego wydane przez jednostkq prowadzqcq przygotowanie przedszkolne, wazne
legitymacje szkolne, wedlug wzoru okre6lonego odrqbnymi przepisami,,.
w wyniku gtosowania przeprowadzonego w obecnoSci 23 radnych za zgloszonym wnioskiem
opowiedzialo siQ 14 radnych przy braku gtos6w przeciwnych oraz 9 glosach wstrzymuiQcych
siq. W rezultacie przeprowadzonego glosowania poprawka zostala uwzglqdniona.

kom6rek, tkanek lub narzqd6w - legitymacja Dawca przeszczepu lub zaslu2ony Dawca
Przeszczeou".

W wyniku gtosowania przeprowadzonego w obecnoici 23 radnych za zgloszonym
wnioskiem opowiedziato siq 16 radnych przy braku glos6w przeciwnych oraz 7 gtosach
wstrzymuiacych siQ. w rezultacie przeprowadzonego glosowania poprawka zostala
uwzglqdniona.

,,Do korzystania z przejazd6w ulgowych 50% irodkami komunikacji miejskiej uprawnieni sq:
1. Uczniowie szk6t dziennych (z wylqczeniem szk6l podstawowych), dziatajqcych na

podstawie ustawy o systemie oiwiaty z wyjqtkiem szk6l dla dorostych, wieczorowych
izaocznych,

2. Dzieci i mtodzie2 nie objqta obowiqzkiem szkolnym wskutek choroby lub
n iepelnosprawnoSci, w wieku od 4 do 16 roku 2vcia,

3. Emeryci do 65 roku iycra,
4. Osoby niepelnosprawne o umiarkowanym ilekkim'stopniu niepeinosprawnofci,
5. Studenci zagranicznych uczelni wyiszych do ukoriczenia 26 roku iycia,,.

w wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoSci 23 radnych za zgloszonym wnioskiem
opowiedziaio siq 19 radnych przy braku gios6w przeciwnych oraz 4 glosach wstrzymuiQcycn
siq. W rezultacie przeprowadzonego gtosowania poprawka zostala uwzglqdniona.
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Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poddal pod gtosowanie
przyjqcie projektu uchwaly zmieniaj4cej uchwalq w sprawie uprawnieri pasa2er6w do ulg i

zwolnieri w opfatach za przewoz w publicznym transporcie zbiorowym o charakterze
uiyteczno6ci publicznej w granicach ad m in istracyjnych miasta Wioclawek wykonywanym
przez Operatora - Miejskie Przedsiqbiorstwo Komunikacyjne Sp6tka z o.o. we Wioctawku
wraz z przyjqtymi poprawkam..
W wyniku glosowania przeprowadzon ego w obecnoSci 23 radnych za przyjqciem uchwaly
opowiedziaio siq 15 radnych przy braku glos6w przeciwnych oraz 7 gfosach wstrzymujEcych
sie.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowai, ie uchwala zostala podjeta przez Radq Miasta
w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwaia - zalqcznik do protokolu.

Ad. 18
Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.

Interpelacje, wnioski izapytania w sprawach dotyczqcych aktualnych problem6w Miasta,
takZe w celu uzyskania informacji o konkretnym stanie faktycznym zglosili: radny Damian
Chetminiak, radny Janusz Dqbczyriski, radna Mariola Gawlowska, radny Jaroslaw Hupafo,
radny Dariusz Jaworski, radny Krzysztof Kowalski, radny Zbigniew Lewandowski, radny J6zef
Mazierski, radny Tomasz Nagala, radna Ewa Szczeparlska, radny Stanistaw Wawrzonkoski
oraz radny Dariusz Wesolowski.
Interpelacje powinny zostai zlo2one przez radnych w formie pisemnej przewod niczqcemu
Rady Miasta, kt6ry niezwlocznie przeka2e je adresatowi.
Odpowiedzi na zgloszone interpelacje - przewod n iczqcemu Rady Miasta oraz
interpeluiqcemu radnemu udzieli Prezydent Miasta lub wlaiciwe rzeczowo upowainione
osoby w terminie 14 dni.
Interpelacje zgloszone przez radnych oraz udzielone odpowiedzi umieszczone zostana w
Biuletynie Informacji Publicznej Urzedu Miasta bez zbqdnej zwloki.
ProcedurQ postepowania w powy2szej sprawie reguluje 5 56 Statutu Miasta Wtoctawek.

Ad. 19
Informacje, oiwiadczenia i komunikaty.

W tym punkcie porzqdku obrad Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski
poinformowal, ie kolejna sesja Rady Miasta planowana jest na dzie6 2g listopada 2016 roxu.

Ad.20
Zamkniqcie obrad.

Po zakoiczeniu bloku informacyjnego Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosfaw
Chmielewski podzigkowal wszystkim za udzial w obradach stwierdzaiqc, ie wobec
zrealizowania porz4dku posiedzenia zamyka obrady XXV sesji Rady Miasta Wfoclawek.
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Zakofczenie obrad godz. 1349

OBRADOM PRZEWODNICZYT

RAOY MIASTA WIOCIAWEN

Radna Agnieszka

Radny Piotr Czarnecki.....

Zafaczniki:

1. Lista radnych obecnych na obradach XXV sesji Rady Miasta Wloclawek

2. Lista os6b uczestniczecych w XXV sesji Rady Miasta Wloclawek.

3. Uchwala Nr XXV/120/2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 24 paidziernika 2016r.
zmieniaiqca uchwalq w sprawie uchwalenia budietu miasta wloclawek na 2016 roK.

4. Uchwala Nr xxv h2L/2at6 Rady Miasta wtoclawek z dnia 24 paidziernika 2016r.
zmieniaiqca uchwalq w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy Finansowej na
lata 2016-2028.
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5. Uchwala Nr XXV /122/2015 Rady Miasta Wloctawek z dnia 24 paidziernika 2015r.
sprawie okre6lenia wysoko6ci stawek podatku od irodk6w transportowych.

6. Uchwaia Nr XXV/123/2015 Rady Miasta Wloclawek z dnia 24 paidziernika 2016r. w
sprawie nadania nazw ulicom, placom publicznym i innym obiektom.

7. Uchwala Nr XXV /I24/20L6 Rady Miasta Wloctawek z dnia 24 paidziernika 2016r. w
sprawie wyra2enia zgody na przystqpienie Gminy Miasto Wloclawek do projektu
wsp6tfinansowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego
Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 - 2O2O, OS priorytetowa 9
Solidarne spoteczeistwo, Dzialanie 9.2 WlEczenie spoleczne, poddzialanie - 9.2.2
Aktywne wlqczenie spofeczne mlodzieiy objetej sEdowym jrodkiem
wychowawczym lub poprawczym, w partnerstwie z Wojew6dztwem Kujawsko -
Pomorskim - partnerem wiodqcym, Powiatem Nakielskim, powiatem Mogileriskim,
Stowarzyszeniem Wsparcia Spolecznego ADITUS, pn: "Trampolina,,.

8. Uchwala Nr XXV /725/2076 Rady Miasta Wloclawek z dnia 24 paidziernika 201.6r. w
sprawie przyjqcia,, Programu Aktywno6ci Lokalnej dla Miasta Wtoclawek na lata
2076-2020".

9. Uchwala Nr xxv /L26/2o76 Rady Miasta wlocfawek z dnia 24 paidziernika 2015r. w
sprawie przyjqcia Programu,, Wloclawska Karta Seniora,'

10. Uchwafa Nr xxv /727 /2016 Rady Miasta wioclawek z dnia 24 paidziernika 2016r.
zmieniajqca uchwalg w sprawie wyraienia zgody na ustanowienie odrqbnej
wiasnoici lokalu nr 4 A przy ul. Dziewifiskiej 13 A, z nieruchomosci objqtej KW WL,
7w /oo042773/o,kt6rej Gmina Miasto wloclawek jest wsp6fwlaicicielem oraz zbycie
udziafu stanowiqcego wlasnoii Gminy Miasto wlocfawek w nieruchomoici
wsp6lnei, kt6ry tqcznie z udziaiami innych wsp6lwlaicicieli tei nieruchomoici
stanowi lokal mieszkalny.

11. Uchwala Nr xxv h28/2076 Rady Miasta wloclawek z dnia 24 paldziernika 2016r.
zmieniaiqca uchwalq w sprawie uprawnief pasazer6w do ulg izwolnieri w oplatach
za przew6z w publicznym transporcie zbiorowym o charakterze uiytecznoSci
publicznej w granicach ad min istracyjnych miasta Wloctawek wykonywanym przez
Operatora - Miejskie Przedsiqbiorstwo Komunikacyjne Sp6tka z o.o. we Wlociawku.

12. uchwala Nr xxv /729/2016 Rady Miasta wtoctawek z dnia 24 paidziernika 2016r. w
sprawie zagospodarowania energii geotermalnej.
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13. Uchwaia Nr XXV/130/2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 24 paidziernika 2016r.
zmieniajqca uchwale w sprawie utworzenia samorzqdowego zakladu bud2etowego
pod nazwq Zakfad AktywnoSci Zawodowej we Wfoclawku.
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